
PRILOGA 2: Obrazec letnega poročila 
 

Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega energetskega koncepta in 
njihovih učinkih (9., 10. in 11. alineja 3. člena tega pravilnika) 

 
 

Samoupravna lokalna skupnost: Občina Markovci  
Oseba za stike (ime in priimek, telefon, e-naslov): Branko Zorko, tel.: 02 788 88 84 
branko.zorko@markovci.si 
Leto sprejema lokalnega energetskega koncepta: 2011 
 
Datum poročanja: 13.5.2013 
1. Občina …Markovci……...…… IMA/NIMA občinskega energetskega upravljavca (OBKROŽITE).  
2. Občina …Markovci…………….. JE/NI vključena v lokalno energetsko agencijo (OBKROŽITE).  
3. Če JE, v katero: 
Lokalna energetska agentura Spodnje Podravje__________________________________________ 
 
4. V preteklem letu so bile izvedene dejavnosti za: 

- učinkovito rabo energije, 
- uporabo obnovljivih virov energije ter  
- izboljšanje oskrbe z energijo, ki zajema proizvodnjo, prenos in distribucijo  

 

Izvedena dejavnost 
 

Investicijska 
vrednost oziroma 
strošek 
dejavnosti v 
EUR 

Struktura 
financiranja 
izvedene dejavnosti 
glede na vir 
financiranja 

Učinek dejavnosti1 
Planirano v 
LEK/doseženo 
v % 

Izgradnja male 
hidroelektrarne na jezu 
v Markovcih 

1.700.000  Ni bilo vloženih 
lastnih sredstev 

Proizvedena 
električna energija: 
4,06 [GWh/leto] 

2011-2012/ 
100 % 

Gradnja 
nizkoenergijskega 
otroškega vrtca v 
Markovcih 

2.438.429,31 • Lastna sredstva: 
2.047.633,31 

• EKO SKLAD: 
241.718,00 

• Nepovratna 
sredstva - MGRT 
- 21.člen ZFO-1: 
149.078,00 

Po izgradnji vrtca 
energijsko število 
znaša do 25 
kWh/m2/a 

2012/100 % 

Energetski managment 4.799,88 Lastna sredstva / 2011/100 % 
Energetsko 
knjigovodstvo 

V sklopu 
izvajanja 
energetskega 
managmenta 

/ / 2012/100% 
 
 
 

1 Pri ukrepih za učinkovito rabo energije je treba opredeliti dosežen prihranek energije. Pri oskrbi z energijo je treba navesti 
delež energenta pri oskrbi lokalne skupnosti v %. Pri ukrepih zamenjave fosilnih goriv za obnovljive vire energije je treba 
navesti oceno zmanjšanja emisij ali navesti letno porabo goriva pred ukrepom (npr. letna količina porabljenega ELKO) in 
porabo goriva po ukrepu (npr. količina porabljenih sekancev, pri čemer naj se opredeli tudi obdobje, na katero se ta količina 
nanaša).  
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Prijava na razpis za 
energetsko sanacijo OŠ 
Markovci (skupaj z 
izdelavo EP , DIIP in IP  

8.400,00 Lastna sredstva Ni neposrednih 
učinkov 

2012-2015 
100% 

Obnova javne 
razsvetljave v naselju 
Borovci 

41.673,67 Lastna sredstva Zamenjava 
obstoječih svetil z 
LED svetili z 
možnostjo regulacije  

2016/ 25% 

 (Vpišite tudi morebitne študije izvedljivosti, investicijske načrte, pridobivanje dokumentacije ipd. za pripravo 
izvedbe posameznih projektov)  
 
 
5. V okviru projekta Ozaveščanje in izobraževanje širše javnosti in zaposlenih v občini 
…Markovci….… na temo učinkovita raba energije in uporaba obnovljivih virov smo v preteklem letu 
izvedli te dejavnosti (navedite):  

- število objavljenih prispevkov v posameznih medijih in njihovi 
naslovi,  

- število pripravljenih in razdeljenih letakov, brošur, drugega 
predstavitvenega gradiva,  

- število organiziranih srečanj za širšo javnost, naslovi in kraji teh 
srečanj ter približno število udeležencev, 

- število in naslovi delavnic in drugih srečanj na temo energetike, ki so 
se jih udeležili zaposleni vaše občine,  

- druge morebitne dejavnosti.  
 

- delavnica Promocija obnovljivih virov na podeželju, delavnica je potekala v prostorih občine 
Markovci, Markovci 43, 2281 Markovci, 20 udeležencev. 

- Članek z naslovom ''Nov vrtec - vsestransko varčen objekt'' objavljen v časopisu Štajerski 
tednik, 19. 3. 2013 

- Članek z naslovom ''Otvoritev vrtca'' objavljen v glasilu občine Markovci - List iz Markovcev, 
Letnik 14, številka 1, marec 2013. 

- Članek z naslovom ''Spomladanske investicije in dela na terenu'' objavljen v glasilu občine 
Markovci - List iz Markovcev, Letnik 14, številka 1. marec 2013. 
 

  
6. Za naslednje leto načrtujemo izvedbo teh dejavnosti: 
 
Predvidena dejavnost Predvidena 

investicijska vrednost 
oziroma strošek 
dejavnosti v EUR 

Predvidena struktura 
financiranja dejavnosti glede 
na vir financiranja 

Učinek dejavnosti1 

DIIP in IP Center za 
medgeneracijsko druženje 
Stojnci 

3.600,00 Lastna sredstva Ni neposrednih 
učinkov 

Energetska sanacija OŠ 
Markovci 

990.181,91 EUR Lastna sredstva: 
225.194,97 EUR, 

Prihranek toplote: 
290,24 [MWh/leto] 



sredstva evropskega 
kohezijskega sklada 
764.986,94 EUR 

Prihranek el. 
Energije: 17,00 
[MWh/leto] 
 

Gradnja centra za 
medgeneracijsko druženje 
Stojnci 

132.284,60 Lastna sredstva: 29,17 % 
Nepovratna sredstva- 
Agencija RS za kmetijske 
trge in razvoj podeželja: 
96.124,09 

 

Obnova javne razsvetljave  30.000,00 Lastna sredstva Zamenjava 
obstoječih svetil z 
LED svetili z 
možnostjo 
regulacije  

 (Vpišite tudi morebitne študije izvedljivosti, investicijske načrte, pridobivanje dokumentacije ipd. za pripravo 
izvedbe posameznih projektov)  
 
Priloge: 

- akcijski načrt iz lokalnega energetskega koncepta 
- izpiski iz zapisnikov 10. seje, 10. izredne seje in 12. seje občinskega sveta Markovci 
- Članek ''Nov vrtec - vsestransko varčen objekt'' 
- Članek ''Otvoritev vrtca'' 
- Članek ''Spomladanske investicije in dela na terenu'' 

 

 



AKCIJSKI NAČRT 
 

ENERGETSKO UPRAVLJENJE OBČINE MARKOVCI 

01. Izdelava lokalnega energetskega koncepta občine Markovci 
 
Nosilec: Občina Markovci. 
Odgovorni: Občinska uprava, občinski svet. 
Rok izvedbe: Julij 2011. 
Pričakovani dosežki: Sprejet LEK-a občine Markovci. 
Celotna vrednost projekta: 3.300 EUR z DDV. 
Financiranje, ki ga zagotavlja občina: 3.300 EUR z DDV. 
Drugi viri financiranja: Ne. 
Opredelitev kazalnika za merjenje uspešnosti izvajanja ukrepa: Da/ne. 

 

02. Imenovanje energetskega upravitelja in delovne skupine za izvajanje LEK-a 
 
Nosilec: Občina Markovci. 
Odgovorni: Občinski svet, usmerjevalna skupina. 
Rok izvedbe: September 2011. 
Pričakovani dosežki: Imenovan energetski upravitelj. 
Celotna vrednost storitve: 3.000 EUR/a. 
Financiranje, ki ga zagotavlja občina: 3.000 EUR/a. 
Drugi viri financiranja: Ne. 
Opredelitev kazalnika za merjenje uspešnosti izvajanja ukrepa: Da/ne. 
 

 

 

 

 

 

 



03. Priprava načrta spremljanja izvajanja LEK-a 

 

Nosilec: Občina Markovci. 
Odgovorni: Energetski upravitelj, župan. 
Rok izvedbe: Oktober 2011. 
Pričakovani dosežki: Izdelan podrobnejši terminski načrt izvajanja ukrepov ter 
načrt spremljanja izvedbe ter terminskega plana poročanja Ministrstvu za 
gospodarstvo. 
Celotna vrednost projekta: V okviru energetskega upravljanja. 
Financiranje, ki ga zagotavlja občina: V okviru energetskega upravljanja. 
Drugi viri financiranja: Ne. 
Opredelitev kazalnika za merjenje uspešnosti izvajanja ukrepa: Da/ne. 
 

04. Noveliranje LEK-a po petih letih 

 

Nosilec: Občina Markovci. 

Odgovorni: Energetski upravitelj, usmerjevalna skupina. 

Rok izvedbe: 2016. 

Pričakovani dosežki: Noveliran LEK občine Markovci, ki bo zajel analizo doseženih 

učinkov, analizo obstoječega stanja, načrt prihodnjih dopolnjenih aktivnosti.  

Celotna vrednost projekta: 4.000 EUR. 

Financiranje, ki ga zagotavlja občina: 4.000 EUR. 

Drugi viri financiranja: Ne. 

Opredelitev kazalnika za merjenje uspešnosti izvajanja ukrepa: Da/ne. 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



05. Uvedba in izvajanje energetskega knjigovodstva v javnih stavbah 

 
Nosilec: Občina Markovci. 

Odgovorni: Energetski upravitelj, občinska uprava, zunanji izvajalec. 

Rok izvedbe: Kontinuirano, se izvaja neprestano. 

Pričakovani dosežki: Uvedeno energetsko knjigovodstvo v vse javne stavbe nad 

500 m2 koristne tlorisne ploščine in doseženi energijski prihranki v višini vsaj 10 %. 

Celotna vrednost projekta: 3.000 EUR/a brez naložbe v programsko opremo. 

Financiranje, ki ga zagotavlja občina: 3.000 EUR. 

Drugi viri financiranja: Ne. 

Opredelitev kazalnika za merjenje uspešnosti izvajanja ukrepa: Število javnih 
stavb z uvedenim energetskim knjigovodstvom. 
 
 

06. Priprava načrta in izvedba motiviranja občanov za ukrepe URE (zamenjavo 
kotlov) in OVE (biomaso, TČ, sončne celice) ter možnih subvencijah s strani 
države 

 
Nosilec: Občina Markovci. 

Odgovorni: Energetski upravitej in ENSVET svetovalci za občane. 

Rok izvedbe: Kontinuirano, se izvaja neprestano. 

Pričakovani dosežki: Povečanje deleža ogrevanja občanov na OVE za dodatnih 10 

%. 

Celotna vrednost projekta: 5.000 EUR. 

Financiranje, ki ga zagotavlja občina: 0 EUR. 

Drugi viri financiranja: 50 % Eko sklad, dobavitelj opreme, EU sredstva, lastna 

sredstva LEA Ptuj. 

Opredelitev kazalnika za merjenje uspešnosti izvajanja ukrepa: Da/ne. 
 

 

 

  



07. Priprava načrta in izvedba motiviranja podjetij za ukrepe URE (zamenjavo 
kotlov) in OVE (biomaso, TČ, sončne celice) 
 

Nosilec: Občina Markovci. 

Odgovorni: Energetski upravitelj. 

Rok izvedbe: Kontinuirano, se izvaja neprestano. 

Pričakovani dosežki: Povečanje deleža ogrevanja podjetij na OVE. 

Celotna vrednost projekta: 4.000 EUR. 

Financiranje, ki ga zagotavlja občina: 0 EUR. 

Drugi viri financiranja: 50 % Eko sklad, dobavitelj opreme, EU sredstva, lastna 

sredstva LEA Ptuj, 50 % investitor. 

Opredelitev kazalnika za merjenje uspešnosti izvajanja ukrepa: Da/ne 
 

08. Poročanje o aktivnosti in doseženih rezultatov izdelave LEK 

 

Nosilec: Občina Markovci. 

Odgovorni: Energetski upravitelj. 

Rok izvedbe: Kontinuirano ob koncu leta. 

Pričakovani dosežki: Izdelana letna poročila za potrebe Ministrstva za 

gospodarstvo in za potrebe občine Markovci. 

Celotna vrednost projekta: Zajeto v delo energetskega upravitelja. 

Financiranje, ki ga zagotavlja občina: v okviru stroškov energetskega upravljanja. 

Drugi viri financiranja: Ne. 

Opredelitev kazalnika za merjenje uspešnosti izvajanja ukrepa: Da/ne. 
 

  



09. Spremljanje razpisov in priprava vlog za subvencioniranje in izvedbo 
projektov in ukrepov 

 

Nosilec: Občina Markovci. 

Odgovorni: Energetski upravitelj. 

Rok izvedbe: Kontinuirano. 

Pričakovani dosežki: Redno spremljanje napovedi in izdanih domačih in EU 

razpisov, vključevanje občine Markovci v EU razpise s področja energetike in 

priprava potrebne dokumentacije ter vlog za sredstva. 

Celotna vrednost projekta: Zajeto v delo energetskega upravitelja. 

Financiranje, ki ga zagotavlja občina: 0 EUR. 

Drugi viri financiranja: 5 % - 8 % od višine pridobljenih sredstev. 

Opredelitev kazalnika za merjenje uspešnosti izvajanja ukrepa: Višina 

pridobljenih nepovratnih sredstev. 

 

10. Promoviranje javnih prevoznih sredstev in uporabe hibridnih vozil 
 

Nosilec: Občina Markovci. 

Odgovorni: Energetski upravitelj. 

Rok izvedbe: Kontinuirano. 

Pričakovani dosežki: Vzpodbujanje prebivalstva za nakup hibridnih vozil, število 

hibridnih vozil v občini (v lasti pravnih in fizičnih oseb). 

Celotna vrednost projekta: v okviru energetskega upravljanja občine. 

Financiranje, ki ga zagotavlja občina: 0 EUR. 

Drugi viri financiranja: Ponudniki hibridnih vozil, Eko sklad, kohezijska sredstva, 

MP, EU razpisi. 

Opredelitev kazalnika za merjenje uspešnosti izvajanja ukrepa: Število promocij 

in količina promocijskega materiala. 

 

 

  



ENERGETSKA SANACIJA 
11. Izvedba energetskih pregledov javnih stavb 

 

Nosilec: Občina Markovci. 

Odgovorni: Energetski upravitelj. 

Rok izvedbe: 2012 - 2013. 

Pričakovani dosežki: Izdelani razširjeni EP vseh javnih stavb, kar bo osnova za 

uvajanje energetskega knjigovodstva in izvedbo energetskih sanacij stavb ter 

podelitev energetskih izkaznic. 

Celotna vrednost projekta: 3.000 EUR na stavbo. 

Financiranje, ki ga zagotavlja občina: 100 %. 

Drugi viri financiranja: Ne. 

Opredelitev kazalnika za merjenje uspešnosti izvajanja ukrepa: Število izdelanih 

razširjenih energetskih pregledov in število podeljenih energetskih izkaznic. 

 
 
 
12. Izdelava načrta rekonstrukcije javnih objektov ter uvajanja OVE (sončne 
energije, TČ, biomase) in izdelava DIIP oz. IP za energetsko rekonstrukcijo 

 

Nosilec: Občina Markovci. 

Odgovorni: Energetski upravitelj, občinska uprava, zunanji izvajalci. 

Rok izvedbe: 2012 - 2015. 

Pričakovani dosežki: Izdelani izvedbeni načrt(i) energetske sanacije javnih 

objektov (PZI) vključno z načrtom za vgradnjo OVE ter DIIP (IP) celotne investicije 

po načelu sofinanciranja iz EU skladov ter zasebnih partnerjev, npr. Project ELENA. 

Celotna vrednost projekta: 6.000 EUR na stavbo. 

Financiranje, ki ga zagotavlja občina: 6.000 EUR na stavbo. 

Drugi viri financiranja: Ne 

Opredelitev kazalnika za merjenje uspešnosti izvajanja ukrepa: Število izdelanih 

načrtov in DIIP (IP) dokumentov. 

 

  



13. Izvedba ukrepov za znižanje rabe energije in povečanje deleža OVE v 
javnih stavbah (npr. z javno zasebnim partnerstvom) 
 

Nosilec: Občina Markovci. 

Odgovorni: Energetski upravitelj, delovna skupina, zunanji izvajalec oz. javno 

zasebni partner. 

Rok izvedbe: 2012 - 2015. 

Pričakovani dosežki: Prihranek energije in povečanje deleža OVE za 25 %. 

Celotna vrednost projekta: Ni določeno. 

Financiranje, ki ga zagotavlja občina: 40 % - 50 % (odvisno od razpisa). 

Drugi viri financiranja: Eko sklad, kohezijska sredstva, javno zasebni partnerji, 

drugi viri. 

Opredelitev kazalnika za merjenje uspešnosti izvajanja ukrepa: Število 

izvedenih ukrepov, delež znižanja porabe energije, energijsko število stavbe. 

 
 
14. Izvedba rekonstrukcije javne razsvetljave po Uredbi o mejnih vrednostih 
svetlobnega onesnaževanja okolja (npr. z javno zasebnim partnerstvom) 
 

Nosilec: Občina Markovci. 

Odgovorni: Energetski upravitelj, delovna skupina, zunanji izvajalec oz. javno 

zasebni partner/koncesionar. 

Rok izvedbe: 2011 - 2016. 

Pričakovani dosežki: Vzpostavljen moderni sistem JR, izvedena regulacija svetilk, 

vzpostavljen nadzor in monitoring JR, znižana poraba EE za JR. 

Celotna vrednost projekta: 250.000 EUR. 

Financiranje, ki ga zagotavlja občina: 100 %. 

Drugi viri financiranja: Možna kohezijska in državna sredstva, javno zasebni 

partnerji. 

Opredelitev kazalnika za merjenje uspešnosti izvajanja ukrepa: Delež znižanja 

rabe energije, specifična letna raba energije na prebivalca. 

 

  



15. Spremljanje rabe energije za javno razsvetljavo (monitoring in 
knjigovodstvo) 
 

Nosilec: Upravljalec JR. 

Odgovorni: Občina, energetski upravitelj, zasebni partner. 

Rok izvedbe: 2011 in se izvaja kontinuirano. 

Pričakovani dosežki: Vzpostavljen monitoring in nadzor. Znižani stroški 

vzdrževanja in interventnih popravil. Investicijsko vzdrževanje JR bo planirano in 

sredstva zagotovljena. 

Celotna vrednost projekta: V okviru koncesije oz. javno zasebnega partnerstva. 

Financiranje, ki ga zagotavlja občina: v okviru energetskega upravljanja občine. 

Drugi viri financiranja: Lastna sredstva zasebnega partnerja v okviru javno 

zasebnega partnerstva. 

Opredelitev kazalnika za merjenje uspešnosti izvajanja ukrepa: Da/ne, stroški 

upravljanja in vzdrževanja. 

 

 

16. Individualni objekti objekti – Načrt spodbujanja zamenjave starih kotlov s 
tehnološko ustreznejšimi in kjer je možno prehod na lesno biomaso 

 

Nosilec: Občina Markovci. 

Odgovorni: Energetski upravitelj, občina, občani, ENSVET svetovalci. 

Rok izvedbe: Se izvaja kontinuirano. 

Pričakovani dosežki: Pripravljen načrt povečanja deleža ogrevanja na obnovljive 

vire. 

Celotna vrednost projekta: Ni določeno. 

Financiranje, ki ga zagotavlja občina: v okviru energetskega upravljanja občine. 

Drugi viri financiranja: Lastna sredstva, dobavitelji opreme, proizvajalci opreme. 

Opredelitev kazalnika za merjenje uspešnosti izvajanja ukrepa: Da/ne, število 

načrtov. 

 

  



IZRABA LOKALNIH OBNOVLJIVIH ENERGIJSKIH VIROV 
 
17. Načrt spodbujanja za uvajanje sončne energije in toplotnih črpalk za 
individualne in javne objekte 

 

Nosilec: Občina Markovci. 

Odgovorni: Energetski upravitelj, občina, ENSVET svetovalci. 

Rok izvedbe: Kontinuirano. 

Pričakovani dosežki: Povečanje deleža OVE. 

Celotna vrednost projekta: Ni določeno. 

Financiranje, ki ga zagotavlja občina: v okviru energetskega upravljanja občine. 

Drugi viri financiranja: Javno zasebni partner, Ministrstvo za gospodarstvo, 

kohezijska sredstva, MOP, Eko sklad, lastna sredstva LEA Ptuj. 

Opredelitev kazalnika za merjenje uspešnosti izvajanja ukrepa: Da/ne. 

 

18. Izvedba projekta za vgradnjo fotovoltaičnega sistema na streho športne 
dvorane 

 

Nosilec: Občina Markovci. 

Odgovorni: Energetski upravitelj, občina, zunanji izvajalec. 

Rok izvedbe: 2013 - 2014. 

Pričakovani dosežki: Povečanje deleža izrabe OVE v javnih stavbah ter promocija 

fotovoltaičnih sistemov. 

Celotna vrednost projekta: 162.300 EUR 

Financiranje, ki ga zagotavlja občina: 0 %. 

Drugi viri financiranja: Zasebni partner. 

Opredelitev kazalnika za merjenje uspešnosti izvajanja ukrepa: Količina 

proizvedene električne energije, prihodki od služnosti. 

 
  



19. Izvedba projekta prehod na OVE za potrebe mikrosistema daljinskega 
ogrevanja na lesno biomaso  
 
Nosilec: Zasebni investitor 

Odgovorni:  Zunanji izvajalec oz. zasebni partner. 

Rok izvedbe: 2015 - 2017. 

Pričakovani dosežki: Po pripravi ustrezne dokumentacije izvedba projekta po vzoru 

projektov dobre prakse. 

Celotna vrednost projekta: 560.000 EUR. 

Financiranje, ki ga zagotavlja občina: ni določeno. 

Drugi viri financiranja: Javno zasebni partner, kohezijska sredstva, ministrstva in/ali 

Eko sklad. 

Opredelitev kazalnika za merjenje uspešnosti izvajanja ukrepa: Da/ne. 

 
 

20. Izvedba projekta prehod na OVE za potrebe sistema daljinskega ogrevanja 
iz bioplinarne Vargazon  
 

Nosilec: Občina Markovci. 

Odgovorni: Energetski upravitelj, občina, zunanji izvajalec. 

Rok izvedbe: 2018 - 2020. 

Pričakovani dosežki: Po pripravi ustrezne dokumentacije izvedba projekta po vzoru 

projektov dobre prakse. 

Celotna vrednost projekta: 450.000 EUR. 

Financiranje, ki ga zagotavlja občina: ni določeno. 

Drugi viri financiranja: Javno zasebni partner, kohezijska sredstva, ministrstva in/ali 

Eko sklad. 

Opredelitev kazalnika za merjenje uspešnosti izvajanja ukrepa: Da/ne. 

 
  



21. Izgradnja male hidroelektarne na jezu v Markovcih 
 

Nosilec: Zasebni investitor. 

Odgovorni: Zunanji izvajalec oz. zasebni partner. 

Rok izvedbe: julij 2011 - 2012. 

Pričakovani dosežki: Proizvodnja električne energije iz OVE. 

Celotna vrednost projekta: 4.400.000 EUR. 

Financiranje, ki ga zagotavlja občina: 0 %. 

Drugi viri financiranja: Investitor. 

Opredelitev kazalnika za merjenje uspešnosti izvajanja ukrepa: Da/ne. 

 
22. Izvedba projekta prehod na OVE za potrebe Vitiva d.o.o. 
 

Nosilec: Zasebni investitor. 

Odgovorni: Zunanji izvajalec oz. zasebni partner. 

Rok izvedbe: 2012. 

Pričakovani dosežki: Povečanje deleža izrabe OVE v industriji. 

Celotna vrednost projekta: Ni določeno. 

Financiranje, ki ga zagotavlja občina: 0 %. 

Drugi viri financiranja: Investitor. 

Opredelitev kazalnika za merjenje uspešnosti izvajanja ukrepa: Da/ne. 

 
  



TRAJNOSTNA NOVOGRADNJA 
 
23. Izdelava študije o DO, URE in izrabi OVE ob vsaki novogradnji v javnem 
sektorju 

 

Nosilec: Občina Markovci. 

Odgovorni: Energetski upravitelj, občina. 

Rok izvedbe: 2012 dalje in se izvaja kontunuirano. 

Pričakovani dosežki: Za vsako novogradnjo nad 1.000 m2 v javnem sektorju se 

izdela študija alternativnega načina ogrevanja. 

Celotna vrednost projekta: Maksimalno 5.000 EUR na študijo (odvisno od ploščine 

stavbe). 

Financiranje, ki ga zagotavlja občina: Maksimalno 5.000 EUR na študijo.  

Drugi viri financiranja: Ne. 

Opredelitev kazalnika za merjenje uspešnosti izvajanja ukrepa: Da/ne, število 

stavb oz. študij. 

 

24. Gradnja nizkoenergijskega otroškega vrtca v Markovcih 

 

Nosilec: Občina Markovci. 

Odgovorni: Občina, energetski upravitelj, zunanji izvajalec. 

Rok izvedbe: 2012 

Pričakovani dosežki: Novi prostori bodo velika pridobitev za delovanje vrtca, 

nizkoenergijski standard . 

Celotna vrednost projekta: 1.980.000 EUR. 

Financiranje, ki ga zagotavlja občina: 100 %.  

Drugi viri financiranja: Ne 

Opredelitev kazalnika za merjenje uspešnosti izvajanja ukrepa: Da/ne. 

 

  



25. Gradnja vaškega centra v Sobetincih 

  

Nosilec: Občina Markovci. 

Odgovorni: Občina, energetski upravitelj, zunanji izvajalec. 

Rok izvedbe: 2012 - 2013 

Pričakovani dosežki: Novi prostori bodo pridobitev za gasilsko društvo in vaščane. 

Celotna vrednost projekta: 650.000 EUR. 

Financiranje, ki ga zagotavlja občina: 100 %.  

Drugi viri financiranja:  Ne. 

Opredelitev kazalnika za merjenje uspešnosti izvajanja ukrepa: Da/ne. 

 



Terminski plan izvedbe ukrepov. 

AKTIVNOSTI 

ROK IZVEDBE 
2011  2012 2013  

7 8 9 10 11 12 1 2 3 4 5 6 7 8 9 1
0 

1
1 

1
2 1 2 3 4 5 6 

2013 

2014 

2015 

  2016 

  2017 

  2018 

  2019 

  2020 
  2021 

Izdelava lokalnega energetskega koncepta 
občine Markovci 

                                 

Imenovanje energetskega upravitelja in delovne 
skupine za izvajanje LEK-a 

                                 

Priprava načrta spremljanja izvajanja LEK-a                                  

Noveliranje LEK-a po petih letih                                  

Uvedba in izvajanje energetskega knjigovodstva 
v javnih stavbah 

                                 

Izdelava načrta rekonstrukcije javnih objektov ter 
uvajanja OVE (sončne energije, TČ, biomase) in 
izdelava DIIP za energetsko rekonstrukcijo 

                                 

Izvedba ukrepov za znižanje rabe energije in 
povečanje deleža OVE v javnih stavbah 

                                 

Izvedba rekonstrukcije JR po Uredbi o mejnih 
vrednostih svetlobnega onesnaževanja okolja 

                                
 
 

 



AKTIVNOSTI 

ROK IZVEDBE 
2011 2012 2013  

7 8 9 10 11 12 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 1 2 3 4 5 6 

2013 

2014 

2015 

  2016 

  2017 

  2018 

  2019 

  2020 
  2021 

Promoviranje javnih prevoznih sredstev in 
uporabe hibridnih vozil 

                                 

Poročanje o aktivnostih in doseženih rezultatih 
izdelave LEK-a 

                                 

Priprava načrta in izvedba motiviranja občanov 
za ukrepe URE in OVE ter možnih subvencijah s 
strani države 

                                 

Priprava načrta in izvedba motiviranja podjetij za 
ukrepe URE in OVE 

                                 

Izdelava študije v DO, URE in izrabi OVE ob 
vsaki novogradnji v javnem sektorju 

                                 

Spremljanje rabe energije za javno razsvetljavo 
(monitoring in knjigovodstvo) 

                                 

Spremljanje razpisov in priprava vlog za 
subvenconiranje in izvedbo projektov in ukrepov 

                                
 
 

 

Individualni objekti – načrt spodbujanja za 
uvajanje sončne energije in toplotnih črpalk 

                                 

Individualni objekti – načrt spodbujanja 
zamenjave starih kotlov s tehnološko 
ustreznejšimi in kjer je možno prehod na lesno 
biomaso 

                                 

Gradnja nizkoenergijskega vrtca v Markovcih                                  
 

 

 



AKTIVNOSTI 

ROK IZVEDBE 
2011  2012 2013  

7 8 9 10 11 12 1 2 3 4 5 6 7 8 9 1
0 

1
1 

1
2 1 2 3 4 5 6 

2013 

2014 

2015 

  2016 

  2017 

  2018 

  2019 

  2020 
  2021 

Gradnja vaškega centra Sobetinci                                  

Gradnja male hidroelektrarne na jezu v 
Markovcih 

                                 

Izvedba projekta prehod na OVE za potrebe 
Vitiva d.o.o. 

                                 

Izvedba projekta prehod na OVE za potrebe 
mikrosistema daljinskega ogrevanja na lesno 
biomaso 

                                 

Izvedba projekta za vgradnjo fotovoltaičnega 
sistema na streho športne dvorane Markovci 

                                 

Izvedba projekta prehod na OVE za potrebe 
sistema daljinskega ogrevanja iz bioplinarne 
Vargazon 

                                 



 

 

 











OBČINA MARKOVCI       
Občinski svet 
Markovci  43, 2281 MARKOVCI 
  788 88 80,   788 88 81 
e-naslov tajnistvo@markovci.si 
 
Številka: 032-0001/2010 
Datum: 30. 10. 2012 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 
10.  izredne seje Občinskega sveta Občine Markovci, ki je bila v torek, 30. oktobra 2012, ob  
18.  uri v  sejni sobi Občine Markovci, Markovci 43, 2281 Markovci. 
 
Sejo Občinskega sveta Občine Markovci je na podlagi 24. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Občine Markovci sklical župan. Zaradi odsotnosti župana je za vodenje v skladu z 28. členom 
poslovnika občinskega sveta pooblastil podžupana Franca Ferčiča, ki je uvodoma  pozdravil 
svetnike občinskega sveta, predstavnico Nadzornega odbora  in predstavnike občinske uprave. 
Ugotovil je, da je svet sklepčen, saj so bili prisotni vsi svetniki občinskega sveta, razen 
gospoda Rožanca, ki je svojo odsotnost opravičil. Ker  je na podlagi 31. člena Poslovnika 
Občinskega sveta Občine Markovci s tem bila podana sklepčnost, je občinski svet lahko 
nadaljeval sejo in na podlagi 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Markovci 
veljavno sprejemal odločitve.  
 
SEJI SVETA SO PRISOSTVOVALI ŠE NASLEDNJI VABLJENI: 
1. Marinka Bezjak Kolenko, direktorica Občinske uprave;  
2. Branko Zorko, Občinska uprava Občine Markovci; 
3. Mateja Letnik – predsednica Nadzornega odbora 
4. Nevenka Težak, zapisnikarica 
 
 
DOLOČITEV DNEVNEGA REDA 
Z vabili za sklic seje so prejemniki gradiva prejeli predlog za 3 točke, h katerim je bilo 
priloženo tudi gradivo. Marjan Meglič je predlagal, da se dnevni red dopolni z eno točko in 
sicer Informacija o poteku zbora občanov v Sobetincih v zadevi pridobivanja 
okoljevarstvenega dovoljenja za obratovanje naprave za predelavo živalskih odpadkov na 
lokaciji bioplinarne Sobetinci. Predsedujoči je v skladu  s 33. členom Poslovnika  za 
obravnavo predlagal, naslednji dopolnjeni 
 
PREDLOG DNEVNEGA REDA: 

1. Predlog DIIP  in IP  za energetsko sanacijo Osnovne šole Markovci 
2. Predlog sklepa za odkup nepremičnine v Markovcih 
3. Predlog sklepa za ustanovitev služnostne pravice v k.o. Zabovci (DEM in Solina-

Petrovič) 
4. Informacija o  pridobivanju okoljevarstvenega dovoljenja za obratovanje naprave za 

predelavo živalskih odpadkov na lokaciji bioplinarne Sobetinci 
 
SKLEP št. 207/2012:  
Potrdi se predlagani dnevni red za 10. izredno sejo občinskega sveta. 
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K točki 1: 
Z vabilom za sklic so prejemniki gradiva prejeli Predlog DIIP in IP  za energetsko sanacijo 
osnovne šole Markovci. Podžupan je svetnike seznanil, da je  Ministrstvo za infrastrukturo in 
prostor v Uradnem listu objavilo javni razpis za energetsko sanacijo stavb v lasti lokalnih 
skupnosti, za katere bo Evropska unija iz Kohezijskega sklada prispevala 85 % sredstev. 
Podžupan je uvodoma povedal, da je razmišljal ali se je smiselno prijaviti na navedeni razpis,  
ker se v naslednjih letih predvideva novogradnja šole, ki pa je ne bo možno zgraditi v obdobju 
petih let, ampak bo to obdobje daljše. Je pa po informacijah ravnatelja sanacija osnovne šole 
nujna. Investicija v energetsko sanacijo Osnovne šole Markovci bo zajemala: zamenjavo 
oken, vrat, obnovo fasade, prezračevalni sistem za jedilnico in kuhinjo, elektro in strojne 
inštalacije ter ogrevalni sistem na obnovljive vire energije (pelete). 
 
V krajši razpravi je Milan Majer opozoril na obsežno gradivo k tej točki, ki so ga svetniki 
prejeli dokaj pozno. Podžupan se je z opozorilom svetnika strinjal ter hkrati podal opravičilo, 
da je bilo gradivo posredovano tako pozno ker smo razmišljali ali se glede predvideno gradnjo 
nove šole prijaviti na razpis ali ne. Ker pa je možno pridobiti 100 % sofinanciranje 
upravičenih stroškov, smo se odločili za prijavo na razpis, h kateri je potrebno priložiti 
potrjeno investicijsko dokumentacijo. 
 
Po razpravi je podžupan dal predlog investicijskega programa in DIIP na glasovanje,  in je bil 
soglasno sprejet naslednji 
 
SKLEP številka 208/2012: 
Občinski svet je na podlagi 16. člena Statuta Občine Markovci (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 15/06 in 26/09) potrdil investicijsko dokumentacijo za projekt 
»Energetske sanacije OŠ Markovci« in sicer 

1. Dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP) Energetske sanacije OŠ 
Markovci, ki ga je v oktobru 2012 pripravilo podjetje MPROJEKTI, Matej 
Rogač s.p. s sedežem Sobetinci 16, pošta Markovci in 

2. Investicijski program (IP) Energetska sanacije OŠ Markovci, ki ga je v oktobru 
2012, pripravilo podjetje MPROJEKTI, Matej Rogač s.p. s sedežem Sobetinci 16, 
pošta Markovci. 

 
K točki 2: 
Gradivu je bil priložen predlog sklepa za odkup nepremičnine v Markovcih pri stanovanjskem 
bloku, katerih lastniki so etažni lastniki stanovanj v stanovanjskem bloku na naslovu 
Markovci 33 a, ki v naravi predstavlja pot oz. cesto do osnovne šole.  Predsedujoči je  
svetnike seznanil, da kupnina za navedeno nepremičnino znaša 20,00 €/m2 oz. 5.080,00 € in 
je primerljiva z nakupom parcele na nasprotni strani (Bezjak) 
Po krajši razpravi je podžupan dal predlog sklepa o nakupu nepremičnine na glasovanje in je 
bil soglasno sprejet naslednji 
 
SKLEP številka 209/2012 
Občinski svet je na podlagi tretjega odstavka 14. člena Zakona o stvarnem premoženju 
države in samoupravnih lokalnih skupnosti (Uradni list RS, št. 86/10 in 57/12) in 16. 
člena Statuta Občine Markovci (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 15/06 in 26/09) 
sklenil, da Občina Markovci kupi nepremičnino parc. št. 486/20, k.o. (417) Markovci, 
pot v izmeri 254 m², ki je v lasti vsakokratnih etažnih lastnikov na naslovu Markovci 
33/a, 2281 Markovci, na podlagi metode neposredne pogodbe. 
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Kupnina za navedeno nepremičnino znaša 20,00 EUR/m2 oz. 5.080,00 EUR na podlagi 
primerljive tržne vrednosti. Kupnina se poravna 30. dan od sklenitve kupoprodajne 
pogodbe iz proračunske postavke 1302229 Odkup zemljišč JP – OŠ in Špic. 
 
K točki 3. 
Gradivu je bil priložen tudi predlog sklepa o ustanovitvi služnosti dostopa ter hoje in vožnje  s 
vsemi  vozili za namen vzdrževanja obrežja drenažnega potoka in brežine akumulacijskega 
jezera za HE Formin – Ptujsko jezero. Prav tako je bil gradivu priložen tudi predlog sklepa o 
ustanovitvi služnosti dostopa ter hoje in vožnje z vsemi vozili na nepremičnini  v Zabovcih, v 
korist Petrovič Mateja in Solina Valerije. 
Po krajši razpravi je župan dal predloga sklepa za ustanovitev služnosti na glasovanje in je bil 
soglasno sprejet  naslednji 
 
SKLEP številka 210/2012  

1. Občinski svet je na podlagi 14. člena Zakona o stvarnem premoženju države in  
samoupravnih lokalnih skupnosti (Uradni list RS, št. 86/10 in 57/12), 55. člena 
Uredbe o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti 
(Uradni list RS, št. 34/11 in 42/12) in 16. člena Statuta Občine Markovci (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 15/06 in 26/09)  sklenil, da Občina Markovci ustanovi 
služnost dostopa ter hoje in vožnje z vsemi vozili za namen vzdrževanja obrežja 
drenažnega potoka in brežine akumulacijskega jezera za HE Formin – Ptujsko 
jezero na nepremičninah parc. št. 1119/1, k.o. (418) Zabovci, pot v izmeri 5.903 
m² in parc. št. 837/9, k.o. (417) Markovci, pot v izmeri 4.991 m², v korist Dravskih 
elektrarn Maribor d.o.o. (DEM d.o.o.), matična številka: 5044286, Obrežna ulica 
170, 2000 Maribor in sicer brezplačno. 

 
2. Občinski svet Občine Markovci, je na podlagi 14. člena Zakona o stvarnem  

premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti (Uradni list RS, št. 86/10 
in 57/12), 55. člena Uredbe o stvarnem premoženju države in samoupravnih 
lokalnih skupnosti (Uradni list RS, št. 34/11 in 42/12) in 16. člena Statuta Občine 
Markovci (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 15/06 in 26/09) sklenil, da Občina 
Markovci ustanovi služnostno pravico dostopa ter hoje in vožnje z vsemi vozili na 
nepremičnini parc. št. 1119/1, k.o. (418) Zabovci, pot v izmeri 5.903 m², v korist 
vsakokratnega lastnika nepremičnine parc. št. 597/10, k.o. (418) Zabovci, in sicer 
za nadomestilo v višini orientacijsko določene vrednosti. 

 
K točki 4: 
Marjan Meglič je občinski svet seznanil  s problematiko izgradnje naprave za predelavo 
živalskih odpadkov na lokaciji bioplinarne Sobetinci, saj je  upravljalec podal vlogo za   
okoljevarstveno dovoljenje za predelavo živalskih odpadkov. O nameri izgradnje naprave je 
že razpravljal Vaški odbor Sobetinci na zboru vaščanov, katerega sta se udeležila tudi on in 
Konrad Janžekovič. Povedala sta, da so vaščani Sobetincev  nad izgradnjo naprave za 
predelavo živalskih odpadkov ogorčeni, saj  bioplinarna že sedaj degradira bivanjsko okolje v 
Sobetincih, predelava živalskih odpadkov v predvidenih količinah, pa bi pomenila  dodatno 
obremenitev okolja tako za Sobetince, kot celotno občino in širšo okolico. Na zboru občanov 
je bila ustanovljena civilna iniciativa, ki se je že povezala z nevladno organizacijo Alpe Adria 
greenpis, ki bo izdelala študijo o vplivih na okolje. Predlagal je, da se sestane odbor za okolje 
in prostor ter se seznani z nameravano pridobitvijo okoljevarstvenega dovoljenja ter poda v 
času javne razgrnitve pripombe na izdajo okoljevarstvenega dovoljenja za predelavo živalskih 
odpadkov.  
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V razpravi, ki se je razvila, so svetniki ugotavljali, da je strah Sobetinčanov za umestitev 
naprave za predelavo živalskih odpadkov v Sobetincih upravičen in so predlagali, da se  
civilni iniciativi, ki se je povezala z nevladno organizacijo, pridruži tudi občina in v času 
javne razprave poda na razgrnjen osnutek okoljevarstvenega dovoljenja pripombe zoper 
izdajo odločbe za izgradnjo naprave za predelavo živalskih odpadkov na lokaciji bioplinarne 
v Sobetincih. Predlagali so tudi, da občina zagotovi sredstva za izdelavo študije o vplivih na 
okolje. Po razpravi so svetniki soglasno sprejeli naslednji 
 
SKLEP številka 211/2012 
Občinski svet Občine Markovci je vzel poročilo o javni razgrnitvi izdaje 
okoljevarstvenega dovoljenja za obratovanje naprave, ki lahko povzroča onesnaževanje 
okolja večjega obsega, in sicer za napravo za predelavo živalskih odpadkov z zmogljivo 
predelave več kot 10 ton na dan na zemljiščih bioplinarne v Sobetincih, na znanje. 
Občinski svet pooblašča župana in Odbor za varstvo okolja, da se seznanijo in proučijo 
dokumentacijo v zvezi s pridobivanjem okoljevarstvenega dovoljenja ter  v imenu 
občine podajo pripombe na razgrnjeno gradivo oz. zahtevo zoper izdajo 
okoljevarstvenega dovoljenja za obratovanje  naprave za predelavo živalskih odpadkov. 
Občina iz proračuna plača izdelavo študije o vplivih na okolje. 
 
 
Predlogov za nadaljnjo razpravo ni bilo. Podžupan se je zahvalil za sodelovanje in ob 19. uri 
sejo zaključil. 
 
 
Zapisala       Podžupan  
Nevenka Težak          Franc Ferčič 
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OBČINA MARKOVCI       
Občinski svet 
Markovci  43, 2281 MARKOVCI 
  02 788 88 80,   02 788 88 81 
e-naslov tajnistvo@markovci.si 
 
Številka:  032-0001/2010 
Datum:. 11. 4. 2012 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 
10. seje Občinskega sveta Občine Markovci, ki je bila v sredo,11. aprila 2012, ob  17. uri v  
sejni sobi Občine Markovci, Markovci 43, 2281 Markovci. 
 
Sejo Občinskega sveta Občine Markovci je na podlagi 22. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Občine Markovci sklical in vodil Milan Gabrovec, župan Občine Markovci. Uvodoma je 
pozdravil prisotno svetnico in svetnike občinskega sveta, predstavnike medijev ter občinske 
uprave. Ugotovil je, da je svet sklepčen saj so bili prisotni vsi svetniki občinskega sveta. Ker  
je na podlagi 31. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Markovci s tem bila podana 
sklepčnost, je občinski svet lahko nadaljeval sejo in na podlagi 46. člena Poslovnika 
Občinskega sveta Občine Markovci veljavno sprejemal odločitve.  
 
SEJI SVETA SO PRISOSTVOVALI ŠE NASLEDNJI VABLJENI: 
1. Alenka Korpar, Skupna občinska uprava občin Spodnjega Podravja; 
2. Robert Šimenko, Skupna občinska uprava občin Spodnjega Podravja; 
3. Samo Turčin, Policijska postaja Ptuj; 
4. Matjaž Veršič, predsednik Komisije za odlikovanja in priznanja; 
5. Mateja Letnik, predsednica Nadzornega odbora; 
6. Bojan Rizman, član Nadzornega odbora; 
7. Marinka BEZJAK KOLENKO, direktorica občinske uprave;  
8. Branko Zorko, Občinska uprava Občine Markovci; 
9. Branka Mežnarič, Občinska uprava Občine Markovci; 
10. Martin Ozmec, Štajerski tednik; 
11. Marija Slodnjak, Radio Tednik; 
12. Mojca Zemljarič, List iz Markovcev; 
13. Slavica Pičerko Peklar, župan; 
14. Nevenka TEŽAK, zapisnikarica. 
 
DOLOČITEV DNEVNEGA REDA 
Z vabili za sklic seje so prejemniki gradiva prejeli predlog za 15 točk dnevnega reda, h 
katerim je bilo priloženo tudi gradivo.  Župan je v skladu s 33. členom poslovnika predlagal 
za obravnavo naslednji  
 
 
PREDLOG DNEVNEGA REDA 

1. Potrditev predloga zapisnika 9. redne in 6. izredne seje in poročilo o realizaciji 
sklepov 

2. Pobude in vprašanja svetnikov 
3. Osnutek Odloka o načinu opravljanja lokalne gospodarske javne službe ravnanja s 

komunalnimi odpadki v Občini Markovci – skrajšani postopek 
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4. Osnutek Odloka o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za opravljanje obvezne 
lokalne gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini Markovci 
– skrajšani postopek 

5. Predlog Odloka o zaključnem računa proračuna za leto 2011 
6. Predlog Pravilnika o dodeljevanju pomoči za pospeševanje razvoja malega 

gospodarstva v občini Markovci  
7. Predlog Sklepa o merilih za izdajo soglasja k obratovanju gostinskih obratov in kmetij, 

na katerih se opravlja gostinska dejavnost v podaljšanem obratovalnem času 
8. Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah občinskega podrobnega prostorskega 

načrta za del območja P13-01 Novi Jork – spremembe 2011 
9. Poročilo Nadzornega odbora o opravljenem nadzoru za leto 2011 in program dela za 

leto 2012 
10. Predlog sklepa o podelitvi občinskih priznanj 2012 
11. Predlog KVIAZ-a - soglasje k imenovanju ravnatelja OŠ Markovci 
12. Premoženjsko pravne zadeve: 

a. Predlog sklepa o dopolnitvi letnega načrta pridobivanja in razpolaganja z 
nepremičnim premoženjem Občine Markovci za leto 2012 

b. Predlog sklepa za nakup poslovnega prostora v občinski stavbi 
c. Predlog sklepa za nakup stanovanja  v poslovno stanovanjskem centru v 

Markovcih - umikam 
d. Predlog sklepa za nakup nepremičnine v Bukovcih 
e. Predlog prodaje parc. v Novi vasi  pri Markovcih – obrtna cona in predlog o 

ukinitvi statusa javnega dobra 
f. Predlog sklepa  o podelitvi služnosti za potrebe MCK 

13. Problematika umestitve trase daljnovoda Cirkovce – Pince 
14. Predlog sklepa o novelaciji IP za novogradnjo vrtca Markovci 
15. Predstavitev investicijskih idej: 

a. Fontana v Markovcih – z izidom javnega natečaja 
b. Idejna zasnova športnega parka v Markovcih  

16. Predstavitev Trendov varnostnih pojavov na območju občine Markovci 
 
SKLEP številka 150/2012:  
Občinski svet je Z  9 GLASOVI  ZA  potrdil dnevni red za 10. sejo Občinskega sveta. 
 
K točki 1: 
Vabilu za sejo sta bila predložena  predloga zapisnikov 9. redne seje, ter 6. izredne seje 
občinskega sveta s poročilom o realizaciji sklepov. Navzoči so skupaj pregledali vsebino 
zapisnikov in poročilo o realizaciji sklepov in na vsebino zapisnikov ni bilo podanih pripomb 
oz. spreminjevalnih predlogov, zato je župan dal predloga zapisnikov na glasovanje in je bil z 
11 opredeljenimi glasovi ZA sprejet naslednji 
 
Sklep številka 151/2012: 
Občinski svet občine Markovci je potrdil zapisnik 9.  seje občinskega sveta, ki je bila 19. 
januarja 2012 v predloženem besedilu. 
 
Občinski svet Občine Markovci je potrdil zapisnik 6. izredne seje Občinskega sveta 
Občine Markovci, ki je bila 30. januarja 2012 v predloženem besedilu. 
 
Občinski svet je vzel poročilo o realizaciji sklepov 9. redne ter 6. izredne seje 
Občinskega sveta na znanje.  
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K točki 2: 
Maks Sakelšek, je postavil vprašanje, kako je s sanacijo lagune v Šturmovcu? 
Župan je pojasnil, da je pred nekaj dnevi sklical predstavnike podjetij, ki so krivci za nastanek 
onesnaženosti lagune  in sem pozval, da kot krivci za nastanek onesnaženosti pristopijo k 
sofinanciranju sanacije brez deleža občine. Ker se nobeden  predstavnik ni izjasnil o mojem 
predlogu sem jih seznanil, da smo o zadevi obvestili pristojno inšpekcijsko službo in v kolikor 
ne bomo prišli do konkretnega predloga za reševanje situacije bomo o zadevi obvestili širšo 
javnost.  
Konrad Janžekovič, ki se je kot predsednik odbora za okolje udeležil sestanka je pripomnil, da 
je na sestanku bil prisoten tudi direktor Dravskih elektrarn, ki se je zavezal da bo podjetje 
naročilo izdelavo strokovne študijo za ekološko sanacijo lagune in ga je zanimalo, ali smo že 
prejeli navedeno študijo. Župan je povedal, da študijo pričakujemo v naslednjih dneh in v 
kolikor ne bomo prejeli študije in načrta sofinanciranja sanacije  povzročiteljev nastala 
situacije, bomo o našem ekološkem problemu obvestili širšo javnost (najbolj gledane tv 
programa (POP Tv, A kanal) in pa seveda vse pristojne inštitucije in tako vendarle v 
prihodnjih letih poskušali zadevo sanirati. 
 
Franc Ferčič je pohvalil novozgrajeno cesto v Bukovcih ter predlagal, da se uredijo oziroma 
splanirajo bankine ter ponekod navozijo izvozi. 
 
Franc Rožanc, postavil naslednja vprašanja:  
Kako je s projektom gradnje primarnega voda kanalizacije Bukovci Stojnci, ki se bo izvajala 
v sklopu zaščite podtalnice dravskega in ptujskega polja?  
Župan je odgovoril, da je Mestna občina Ptuj zaključila prvo fazo varovanja vodnih virov 
podtalnice in je ptujska čistilna naprava začela poskusno obratovati. Glede na navedeno 
pričakujemo, da bomo prejeli sklep o sofinanciranju druge faze, v kolikor pa sklepa ne bo se 
bomo morali s projektom sami prijaviti na ustrezen javni razpis in pridobiti nepovratna 
sredstva iz drugih virov. 
 
Kdaj se bo začelo z urejanjem cest na  komasiranem območju v Stojncih? 
Na vprašanje ureditve cest na komasiranem območju v Stojncih je župan pojasnil, da bo 
razpis za ureditev cest na komasiranem območju odprt šele čez dva meseca. Občina bo 
opravila najnujnejša vzdrževalna  dela, da bodo lastniki zemljišč lahko prišli do svojih 
zemljišč, saj z investicijo ne moremo pričeti pred pridobitvijo sklepa ministrstva. 
 
Kako daleč je projekt gradnja centra za medgeneracijsko druženje v Stojncih? 
Branko Zorko je pojasnil, da se je občina s projektom prijavila na javni razpis za ukrep 323 
ohranjanje in izboljševanje dediščine podeželja, ki ga je objavilo Ministrstvo za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano  in čakamo na sklep o odobritvi  nepovratnih sredstev. 
 
Igor Ambrož je postavil vprašanje, kako je s čiščenjem odvodnega kanala v Zabovcih glede 
na to , da se je ogled opravil, ga zanimajo nadaljnji postopki? 
Župan je pojasnil, da je bil opravljen ogled in meritve odvodnega kanala, vendar bomo k 
ogledu povabili še strokovnjake s tega področja in po prejemu njihovega mnenja si bomo 
pridobili ustrezne predračune in zadevo uredili. 
 
Marjan Meglič je postavil vprašanje, zakaj niso bile izplačane sejnine za 6. izredno sejo 
Občinskega sveta, ki je bila 30. januarja.  
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Župan je povedal, da se je glede na to, da je seja bila zelo kratka odločil, da se sejnina ne 
izplača. Na odgovor župan je Marjan Meglič  povedal, da je odločitev svetnikov opozicije, da 
se sejnina nakaže Območni organizaciji Rdečega križa Markovci. 
 
Ivana Svržnjaka je zanimalo, kako je z realizacijo  nabave LCD projektorjev v šoli in zakaj še 
niso nabavljeni? 
Župan je odgovoril, da so LCD projektorji  naročeni in jih bo dobavitelj v kratkem tudi 
dostavil. 
 
Predlagal je tudi, da se zaradi slabe preglednosti in ozke ceste uredi križišče pri Špicu, saj je 
vključevanje prometa na regionalno cesto nevarno. 
Župan je pojasnil, da se bo križišče urejalo sočasno z urejanjem odvodnjavanja za meteorne 
vode. 
 
Andrejka Mislovič je predlagala, da se uredi odvodnjavanje pri Golobu v Strelcih in opozorila 
na dotrajane električne drogove pri Kuharjevih v Strelcih. Županu je očitala, da kljub temu, da  
je bilo v listu iz Markovcev zapisano, da se je udeležil vseh gasilskih občnih zborov, ga v 
Borovcih ni bilo. Prav tako se občnega zbora ni udeležil nobeden od podžupanov. 
Župan je odgovoril, da bomo odvodnjavanje uredili, prav tako pa bomo elektro Ptuj opozorili 
na dotrajane električne drogove. Opravičil pa se je tudi, da ga ni bilo na občnem zboru v 
Borovcih. 
 
Ivan Svržnjak je župana pozval, da občinski svet seznani s prireditvami ob občinskem 
prazniku. 
Župan je povedal, da se  bodo prireditve ob občinskem prazniku začele v soboto 21. aprila in 
bodo potekale do 28. aprila. Osrednja prireditev bo v četrtek 26. aprila v večnamenski dvorani 
v Markovcih. Boste pa v kratkem prejeli vabila z natančnim programom prireditev. 
 
Konrad Janžekovič je postavil vprašanje, ali je Mestna občina Ptuj obvestilo našo občino, da  
čistilna naprava v Ptuju obratuje? 
Župan je odgovoril, da so nas obvestili, da je čistilna naprava v Ptuju v polnem obratovanju  
 
K točki 3 in 4: 
Z vabilom so prejemniki gradiva prejeli osnutek Odloka o načinu opravljanja lokalne 
gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini Markovci in osnutek 
Odloka o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za opravljanje obvezne lokalne 
gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini Markovci, za katerega je 
župan predlagal, da se sprejmeta po skrajšanem postopku. 
 
Dodatno obrazložitev k predloženim dokumentom je podala Alenka Korpar, ki je povedala, 
da je zaradi spremembe nacionalne zakonodaje na področju ravnanja z odpadki bilo potrebno 
spremeniti oz. uskladiti krovni zakon in podzakonske akte o zbiranju in  odlaganju odpadkov. 
Glede na spremenjeno zakonodajo je potrebno spremeniti oziroma uskladiti tudi lokalne 
predpise. 
Nadalje je svetnike seznanila, z novostjo nove zakonodaje in sicer je bila dosedaj za zbiranje 
odpadkov ena javna služba, nov zakon pa predvideva dve službi in sicer službo za odvoz in 
službo za obdelavo odpadkov. Nova uredba o zbiranju odpadkov definira tudi obvezno ločeno 
zbiranje odpadkov od vrat do vrat. Spremenjenemu odloku o ravnanju s komunalnimi odpadki 
je potrebno prilagoditi tudi koncesijski akt  za ravnanje z odpadki. Zakon o javno zasebnem 
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partnerstvu je lokalnim skupnostim naložil, da morajo urediti javne službe ravnanja z odpadki 
v skladu z veljavno zakonodajo. 
V decembru 2011 je bilo na seji kolegija županov dogovorjeno, da občine skupaj pristopijo k 
pripravi aktov o načinu opravljanja te lokalne gospodarske javne službe. Tako smo v 
sodelovanju z inštitutom za lokalno samoupravo pripravili te odloke. Prav tako so se župani 
poenotili, da se pripravi za vse občine skupni razpis za podelitev koncesije za opravljanje te 
javne službe. Za odpiranje vlog bo imenovana komisija, v katero bodo imenovani 
predstavniki vseh občin. Razpis bo pripravljen  po principu konkurenčnega dialoga, kar je 
najbolj pravično, saj se v tem postopku lahko izvedejo pogajanja. Po izbiri  izvajalca sledi 
sklenite  pogodb, ki jo podpiše vsaka občina individualno. 
 
V krajši razpravi je Franca Ferčiča zanimala ocena finančnih posledic novega načina zbiranja 
odpadkov. Pričakujem, da bo s sprejemom odloka definirana tudi cena, ki je za povzročitelje 
pomembna. 
Alenka Korpar je menila, da je v oceni finančnih posledic, morda res kaj premalo zapisano. 
Povedala  je, da je sedaj veljavna cena pripravljena v kubikih, po novi uredbi pa bo cena 
pripravljena na kilogram odloženih odpadkov, ki bo identična veljavni ceni. Ponudnik, ki se 
bo prijavil  na razpis bo moral ponuditi današnjo ceno storitve ali celo nižjo. 
Predsednik odbora za infrastrukturo  Ivan Svržnjak  je povedal, da je odbor za infrastrukturo 
obravnaval osnutka odloka o načinu opravljanja lokalne gospodarske javne službe ravnanja s 
komunalnimi odpadki v občini in Odloka o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za 
opravljanje obvezne lokalne gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki v 
občini in občinskemu svetu v skladu s z 87. členom Poslovnika občinskega sveta,  akta 
sprejme po skrajšanem postopku. 
Po razpravi je župan dal predloga odloka  na glasovanje in je bil soglasno sprejet naslednji 
 
SKLEP številka 152/2012: 
Občinski svet Občine Markovci je na podlagi 62. člena Zakona o lokalni samoupravi 
/ZLS/ (Uradni list RS, št. 94/2007-UPB2, 76/2008, 79/2009, 51/2010), 149. člena Zakona o 
varstvu okolja /ZVO-1/ (Uradni list RS, št. 39/2006-UPB1, 49/2006-ZMetD, 66/2006 Odl. 
US: U-I-51/06-10, 33/2007-ZPNačrt, 57/2008-ZFO-1, 108/2009), 3. in 7. člena Zakona o 
gospodarskih javnih službah /ZGJS/ (Uradni list RS, št. 32/1993, 30/1998, 127/2006-
ZJZP, 38/2010-ZUKN, 57/2011), 3. člena Zakona o prekrških /ZP-1/ (Uradni list RS, št. 
(Uradni list RS, št. 29/2011-UPB8), Uredbe o odpadkih (Uradni list RS, št. 103/2011) in  
15. člena Statuta občine Markovci (Uradno glasilo Slovenskih občin št. 15/2006 in 
26/2009) sprejel Odlok o načinu opravljanja obvezne lokalne gospodarske javne službe 
ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini Markovci 
 
SKLEP številka 153/2012: 
Občinski svet Občine Markovci je na podlagi določil 32. in 35. člena Zakona o 
gospodarskih javnih službah (Uradni list RS, št. 32/1993, 30/1998, 127/2006-ZJZP, 
38/2010-ZUKN, 57/2011) in 15. člena Statuta občine Markovci (Uradno glasilo 
slovenskih občin št. 15/2006 in 26/2009) sprejel Odlok o predmetu in pogojih za 
podelitev koncesije za opravljanje obvezne lokalne gospodarske javne službe ravnanja s 
komunalnimi odpadki v Občini Markovci 
 
Ker je bil na seji prisoten Robert Šimenko, ki  bo predstavil spremembe OPN za Novi Jork je 
župan predlagal, da občinski svet razpravlja o 8. točki dnevnega reda. 
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K točki 8: 
Dopolnjen predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah občinskega podrobnega 
prostorskega načrta za del območja P13-01 Novi Jork spremembe 2011 je bil priložen vabilu 
za sejo. 
Dodatno obrazložitev k dopolnjenemu  predlogu odloka je podal Robert  Šimenko, ki je 
povedal, da je občinski svet že sprejel osnutek odloka, da so pridobljene vse smernice in 
projektni pogoji na podlagi katerih je  izdelan dopolnjen osnutek  spremembe podrobnega 
prostorskega načrta, ki je bil razgrnjen v prostorih občine Markovci in je bila opravljena tudi 
javna razprava in na akt ni bilo podanih nobenih pripomb, ki ga mora potrditi občinski svet.  
Po sprejetju  dopolnjenega osnutka se pripravi predlog sprememb odloka, pridobijo mnenja 
nosilcev urejanja prostora in sklep ministrstva ter pripravi usklajen predlog odloka, ki ga prav 
tako obravnava in potrdi občinski svet. 
Po krajši razpravi je župan dal predlog odloka na glasovanje in je bil soglasno sprejet 
naslednji  
 
SKLEP številka 154/2012: 
Občinski svet Občine Markovci je na podlagi 61. člena Zakona o prostorskem 
načrtovanju (Uradni list RS, št. 33/2007) in 16. člena Statuta Občine Markovci (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 15/2006 in 26/2009), je sprejel dopolnjen predlog odloka o 
spremembah in dopolnitvah občinskega podrobnega prostorskega načrta za del 
območja P13-O1 Novi Jork. 
 
K točki 5: 
Vabilu je bil priložen tudi predlog Odloka o zaključnem računu proračuna za leto 2011. 
Župan je povedal, da o odloku Odbor za javne finance ni razpravljal, ker ni bilo zagotovljene 
sklepčnosti, vendar kljub temu občinskemu svetu predlagam, da  odlok sprejme v predloženi 
obliki. 
Ivan Svržnjak je povedal, da bo občinski svet  odlok  potrdil, vendar pa bi bilo  pred 
sprejemom odloka potrebno pregledati poročilo Nadzornega odbora. 
Po krajši razpravi je župan povedal, da je poročilo nadzornega odbora samostojna točka in je  
dal predlog odloka na glasovanje in je bil z 9 glasovi ZA sprejet naslednji 
 
SKLEP številka 155/2012: 
Občinski svet občine Markovci je  na podlagi 29. člena Zakona o lokalni samoupravi 
(Uradni list RS 94/07-UPB2, 27/08, 76/08, 100/08, 79/09), 98. člena Zakona o javnih 
financah (Uradni list RS, št. 79/99, 124/00, 79/01, 30/02, 56/02-ZJU, 127/06-ZJZP, 14/07-
ZSPDPO, 109/08 in 49/09) in 16. člena statuta Občine Markovci  (Uradno glasilo 
slovenskih občin št. 15/2006 in 26/2009) sprejel odlok o zaključnem računu proračuna 
Občine Markovci za leto 2011.  
Odlok o zaključnem računu proračuna Občine Markovci za leto 2011 se objavi v 
Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 
K točki 6: 
Vabilu je bil priložen  tudi predlog Pravilnika o dodeljevanju pomoči za pospeševanje razvoja 
malega gospodarstva v občini Markovci. 
Dodatno obrazložitev k predlogu pravilnika je podal predsednik odbora za gospodarske 
dejavnosti Marjan Meglič, ki je povedal, da je  pravilnik usklajen s trenutno veljavno 
zakonodajo in podrobneje opredeljuje pravila glede upravičenih stroškov za ukrep 
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samozaposlovanja in odpiranja novih delovnih mest. Pravilnik je potrjen s strani ministrstva 
za finance. Odbor občinskemu svetu predlaga, da sprejme predloženi pravilnik. 
Ker na vsebino pravilnika ni bilo pripomb ni bilo  je župan dal predlog pravilnika na  
glasovanje in je bil soglasno sprejet naslednji 
 
SKLEP številka 156/2012: 
Občinski svet je na podlagi 16. člena statuta Občine Markovci (Uradni list RS, št. 15/06 
in 26/09)  sprejel Pravilnik o dodeljevanje pomoči za pospeševanje razvoja malega 
gospodarstva v Občini Markovci. 
Pravilnik se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 
K točki 7: 
Z vabilom za sejo so prejemniki gradiva prejeli predlog sklepa o merilih za izdajo soglasja k 
obratovanju gostinskih obratov in kmetij, na katerih se opravlja gostinska dejavnost v 
podaljšanem obratovalnem času. 
Predsednik odbora za gospodarstvo Marjan Meglič je povedal, da je odbor razpravljal o 
vsebini meril, in občinskemu svetu predlaga, da jih sprejme. 
Ker na vsebino sklepa o merilih ni bilo pripomb je župan dal predlog sklepa o merilih na 
glasovanje in je bil soglasno sprejet naslednji 
 
SKLEP številka 157/2012: 
Občinski svet Občine Markovci je na podlagi 4. člena Pravilnika o merilih za določitev 
obratovalnega časa gostinskih obratov in kmetij, na katerih se opravlja gostinska 
dejavnost (Uradni list RS, št. 78/99, 107/00, 30/06 in 93/07) in 16. člena Statuta Občine 
Markovci (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 15/06 in 26/09) sprejel SKLEP o merilih 
za izdajo soglasja k obratovanju gostinskih obratov in kmetij, na katerih se opravlja 
gostinska dejavnost, v podaljšanem obratovalnem času. 
Sklep se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 
K točki 9 
Vabilu je bil priložen tudi predlog poročila Nadzornega odbora o opravljenem nadzoru za leto 
2011 in program dela za leto 2012. 
Župan je pozdravil prisotna predstavnika Nadzornega odbora Matejo Letnik in  Bojana 
Rizmana ter besedo predal predsednici, da na kratko predstavi poročilo Nadzornega odbora. 
Mateja Letnik je povedala, da je Nadzorni odbor opravil nadzor  v skladu z letnim programom 
dela in sicer je pregledal zaključni račun proračuna za leto 2010, proračun za leto 2011 in 
nekatera javna naročila. Pri pregledu dokumentacije ni bilo ugotovljenih nepravilnosti, bile pa 
so s strani nadzornega odbora občinski upravi dana priporočila, ki so predvsem svetovalen 
naprave. Bojan Rizman je povedal, da je pregledal postavko za gradnjo vrtec in je o pregledu 
dal poročilo na katerega je občinska uprava pripravila tudi odzivno poročilo. 
 
V razpravi je Ivan Svržnjak dejal, da je presenečen nad takšnim poročilom nadzornega 
odbora, saj je po njegovem mnenju sredstva za vrtec »trošila« zelo netransparentno in mimo 
veljavne zakonodaje, saj se je nekatera dokumentacija pridobivala brez javnih razpisov in 
dejal, da bi svetniki želeli kompletno gradivo o opravljenem nadzoru in ne samo lepopisja. 
Mnenja je, da bi moral dokumentacijo za vrtec pregledati še kdo drug in ne samo naš nadzorni 
odbor. 
 
Župan je bil razočaran nad očitki svetnika Svržnjaka  in je dejal, da v kolikor menite, da se je 
dokumentacija za vrtec pridobivala  v nasprotju z veljavno zakonodajo in mimo razpisov to 
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dokažite ter hkrati poudaril, da je Nadzorni odbor samostojni strokovni organ, ki samostojno 
nadzira in samostojno pripravlja poročila o opravljanem nadzoru.  
 
Član nadzornega odbora Bojan Rizman je na očitke svetnika Svržnjaka povedal, da je 
nadzorni odbor opravil nadzor odgovorno in ni ugotovil nekih posebnih nepravilnosti. 
Ugotovili so, da nekateri postopek vodenja investicije niso bili izvedeni v skladu z veljavno 
zakonodajo na področju javnih naročil ter poudaril, da bo nadzorni odbor porabo oziroma 
trošenje sredstev na proračunski postavki za gradnjo vrtca še naprej spremljal. 
 
V razpravo se je vključil še svetnik Marjan Meglič, ki je opozoril na pritiske občinske uprave, 
da nadzorni odbor poročilo skrajša, saj je bilo v poročilu zapisano, da so bile ugotovljene 
napake, in v kolikor so le te bile, si občina tega ne sme več privoščiti. Ivan Svržnjak je 
zahteval, da se svetnikom da vsa dokumentacija v zvezi z opravljenim nadzorom tudi odzivno 
poročilo  in dokler svetniki ne bodo imeli vse dokumentacije poročila ne  bodo potrdili. Prav 
tako se ni strinjal, da pri vodenju postopkov ni bilo napak, saj ugotavljamo, da se je vrednost 
investicije v kratkem času dvignila, skoraj za petstotisoč evrov. 
Mateja Letnik je povedala, da je bilo dogovorjeno, da se svetnikom posreduje skupaj  s 
poročilom tudi odzivno poročilo, zakaj svetniki odzivnega poročila niso prejeli ne ve, kljub 
temu da je na to opozorila. 
V razpravo se je vključil še gospod Ferčič, ki je glede na razpravo o predvideni vrednosti 
investicije povedal, da se zadnje čase dogaja, da so projektantske cene ponavadi višje kot cene 
izvajalcev. Zagotovo pa bo vodstvo vstrajalo pri tem, da bo cena investicije čim nižja. 
Strokovni sodelavec za investicije Branko Zorko je glede na razpravo ugotavljal, da je po 
mnenju svetnikov ves postopek v zvezi s pripravo dokumentacije za gradnjo vrtca ni izpeljan 
v skladu z zakonodajo, kljub temu, da imamo že izdano gradbeno dovoljenje, prejeli sklep 
Eko sklada o nepovratnih sredstvih in pripravili gradbišče ter  čakamo samo še na izbiro 
izvajalca. 
Mateja Letnik je še povedala, da je Nadzorni odbor  sprejel tudi program nadzora za letošnje 
leto, ki se bistveno ne razlikuje od lanskega,  bomo pa pri nadzoru sledili željam in zahtevam 
svetnikov. Poudarila je, da bo nadzorni odbor še naprej spremljali in nadzorovali porabo 
sredstev za vrtec. Dodala je, da bomo verjetno zmanjšali kvoto nadzora, saj je bilo v lanskem 
letu planiranih premalo sredstev za nadzor. 
Marjan Meglič je povprašal, zakaj ni bilo za nadzor planiranih več sredstev in je župan 
pojasnil, da so bila v lanskem letu sredstva planirana glede na realizacijo v preteklem letu.  
 
Po krajši razpravi je občinski svet vzel poročilo o opravljenem nadzoru v letu 2011 in 
program nadzora za letošnje leto na znanje. 
 
K točki 10: 
Vabilu je bil priložen tudi predlog sklepa o podelitvi občinskih priznanj v letu 2012. Dodatno 
obrazložitev k predlogu sklepa, ki ga je pripravila komisija za priznanja in odlikovanja je 
podal predsednik komisije  Matjaž Veršič. 
V razpravi, ki se je razvila je svetnik Igor Ambrož predlagal, da se na občinski prireditvi ob 
občinskem prazniku podeli priznanje Neži Plajnšek,   in posmrtno priznanje Martinu Mikšu iz 
Zabovcev. 
Župan je menil, da bi občinski svet moral pri svojih odločitvah vendarle upoštevati predloge 
komisije ter hkrati občinski svet seznanil, da se pohvale podeljujejo pravnim osebam za 
obletnice. Povedal je, da je komisija razpravljal o predlogu za podelitev posmrtnega priznanja 
gospodu Martinu Mikšu in pri svoji odločitvi upoštevala določila Odloka o podelitvi 
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občinskih priznanj, ki določa, da se naziv častni občan podeljuje za izjemne dosežke pri 
razvoju občine. 
Po burni razpravi, ki se je razvila so navzoči z 6 glasovi ZA in 1 glasom PROTI sprejeli 
predlog, da se priznanje listina podeli Neži Plajnšek in posmrtno priznanje Martinu Mikšu. 
Tako je bil sprejet naslednji 
 
 
SKLEP številka: 158/2012: 
Občinski svet Občine Markovci je na podlagi 16. člena Statuta Občine Markovci 
(Uradno glasilo slovenskih občin št. 15/2006 in 26/2009) in 7. člena Odloka o priznanjih 
Občine Markovci (Uradni vestnik Radio Tednik Ptuj 5/2000 in Uradni list RS št. 
26/2004 in 11/08)  je Občinski svet Občine Markovci sklenil, da se na osrednji prireditvi 
podelijo naslednja priznanja 
NAZIV »ČASTNI OBČAN« OBČINE MARKOVCI se podeli 

1. Martinu Mikši, Zabovci 16/a, 2281 Markovci  kot posmrtno priznanje 
 
»PLAKETA« OBČINE MARKOVCI se podeli 

1. Etnografskemu društvu Korant  Markovci, Markovci  33, 2281 Markovci 
2.  Ivanu Bezjaku, Prvenci 5/d, 2281 Markovci 

 
»LISTINA« OBČINE MARKOVCI se podeli 

1. Marti Lešnik, Prvenci 29, 2281 Markovci 
2. Neži Plajnšek, Zabovci 6/b, 2281 Markovci 

 
K točki 11  
Vabilu je bil priložen tudi predlog mnenja KVIAZ-a h kandidaturi za ravnatelja OŠ Markovci. 
Dodatno obrazložitev k predloženemu mnenju je podal Slavko Rožmarin, ki je povedal, da se 
je na razpis za delovno mesto ravnatelja OŠ Markovci prijavil le dosedanji ravnatelj. Stališče 
komisije je, da občinski svet da pozitivno mnenje k imenovanju ravnatelja OŠ Markovci. 
Soglasno je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP številka 159/2012: 
Občinski svet Občine Markovci daje pozitivno mnenje k imenovanju Ivana Štrafela iz 
Arnuševe ulice 2, Ptuj za ravnatelja Osnovne šole Markovci. 
 
K točki 12 
Skupaj z gradivom so svetniki prejeli naslednje predloge sklepov 

a. Predlog sklepa o dopolnitvi letnega načrta pridobivanja in razpolaganja z 
nepremičnim premoženjem Občine Markovci za leto 2012 

b. Predlog sklepa za nakup poslovnega prostora v občinski stavbi 
c. Predlog sklepa za nakup stanovanja  v poslovno stanovanjskem centru v 

Markovcih 
d. Predlog sklepa za nakup nepremičnine v Bukovcih 
e. Predlog prodaje parc. v Novi vasi  pri Markovcih – obrtna cona in predlog o 

ukinitvi statusa javnega dobra 
f. Predlog sklepa  o podelitvi služnosti za potrebe MCK 

Župan je uvodoma povedal, da glede na dogovor s predstavniki svetniških skupin točko c 
predlog za nakup stanovanja v poslovno stanovanjskem centru v Markovcih umika, dogovoril 
pa se je tudi, da se poskuša s prodajalcem poslovnega prostora v občinski stavbi dogovoriti za 
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ugodnejšo ceno in iz dnevnega reda umika tudi to točko in bomo o zadevi razpravljali na eni 
izmed naslednjih sej. 
Marjan Meglič je  župana opozoril, da gre za kršenje poslovnika, saj o premoženjsko pravnih 
zadevah ni razpravljal odbor za javne finance ter predlagal, da se točka umakne iz dnevnega 
reda. Prepričan je bil, da četudi  občinski svet sprejema drugačne odločitve so odbori tisti, ki 
podajo mnenje k posameznemu gradivu. 
Župan je pojasnil, da je občinski svet dnevni red sprejel in o sprejetem dnevnem redu tudi 
razpravljamo. Franc Ferčič je župana dopolnil, da je odbor bil sklican, vendar ni bilo 
zagotovljene sklepčnosti in je predlagal, da občinski svet razpravlja o predloženih predlogih 
sklepov. 
Župan je dal predlog sklepa o dopolnitvi letnega načrta pridobivanja in razpolaganja z 
nepremičnim  premoženjem občine Markovci za leto 2012 na glasovanje, ki pa ga svetniki 
niso potrdili, saj so za predlog sklepa glasovali le 4 svetniki, 6 pa jih je bilo proti. Glede na to, 
ker občinski svet ni sprejel letnega načrta pridobivanja in razpolaganja s premoženjem občine 
je direktorica pojasnila, da občinski svet ne more odločati tudi o drugih sklepih, saj so vsi 
ostali sklepi vezani na ta sklep. Župan je svetnike povprašal, če se zavedajo posledic, ker ne 
bo možno realizirati nekaterih predvidenih projektov. 
 
K točki 13 
Župan je svetnike seznanil, da so bile s strani občine v času javne razprave o trasi daljnovoda 
Cirkovce Pince podane pripombe na predvideno traso, ki pa je načrtovalci daljnovoda niso 
upoštevali. Danes smo na pristojno ministrstvo ponovno podali mnenja oziroma pripombe na 
predvideno traso daljnovoda, da naj pri načrtovanju trase vendarle upoštevajo zahteve 
domačinov oz. vaščanov Nove vasi, saj se po sedaj predlagani trasi daljnovod na mnogih 
mestih preveč približuje stanovanjskim hišam. 
V razpravo, se je vključil svetnik Konrad Janžekovič, ki se  udeležil razširjenega sestanka  
predstavnikov civilne iniciative na Vidmu in je poudaril, da občane najbolj moti, da so 
pripravljalci projektov pri načrtovanju trase preveč upoštevali stališča naravovarstvenikov, ki 
ne pustijo umestitve trase daljnovoda ob toku reke Drave.  
Po krajši razpravi so svetniki zavzeli stališče, da občina Markovci ne odstopa od svoje 
zahteve, da se daljnovod umesti v prostor tako, da se  ne bo preveč približal naselju 
Nova vas pri Markovci. 
 
K točki 14: 
Vabilu za sejo je bil priložen predlog sklepa o novelaciji IP za novogradnjo vrtca Markovci. 
Dodatno obrazložitev k  predlogu sklepa je podal predsednik odbora za negospodarske 
dejavnosti gospod Franc Rožanc, ki je povedal, da je zaradi spremembe roka za prijavo na 
javni razpis za nepovratna sredstva  iz regionalnega razvojnega programa pripravljena 
novelacija investicijskega programa vrtec, in sicer v delu, ki se nanaša na vire financiranja. 
Med viri financiranja namreč ni nepovratnih  sredstev, ki bi jih občina pridobila s prijavo na 
razpis za regionalne razvojne programe v višini 203.008,15 €. Predvidena nepovratna sredstva 
bo občina zagotovila iz lastnih sredstev občinskega proračuna. Odbor občinskemu svetu 
predlaga, da potrdi predloženo novelacijo investicijskega programa. 
Župan je še dodal, da v kolikor ne bomo  predvidenih nepovratnih sredstev iz regionalnih 
razvojnih programov zagotovili iz lastnega vira ne moremo pričeti z gradnjo vrtca. 
Po krajši razpravi je bil soglasno sprejet naslednji  
 
Sklep številka 160/2012 
Občinski svet Občine Markovci je v skladu s 16. členom statuta potrdili novelacijo 
investicijskega programa »Vrtec – novogradnja«, ki jo je v marcu 2012 izdelalo podjetje 
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MPROJEKTI Matej Rogač, s.p. s sedežem Sobetinci 16 pošta Markovci v delu, ki se 
nanaša na vire financiranja in ne zajema nepovratnih sredstev, ki bi jih občina pridobila 
s prijavo na razpis za regionalne razvojne programe v višini 203.008,15 €. Predvidena 
nepovratna sredstva bo občina zagotovila iz  lastnih sredstev občinskega proračuna. 
 
K točki 15 
Župan in predsednik komisije so svetnikom predstavili izbrane projekte, na javni natečaj za 
fontano na trgu v Markovcih. Župan in Branko Zorko pa sta v nadaljevanju svetnikom 
predstavila še idejno zasnovo športnega parka Markovci. Povedano je bilo, da se je na  natečaj  
za fontano prijavilo kar nekaj ponudnikov, izmed katerih je komisija izbrala ponudbo Abiroja 
iz Maribora. 
V krajši razpravi je svetnik Ivan Svržnjak povedal, da je presenečen nad odločitvijo komisije 
glede izbire fontane, saj pri svoji izbiri ni upoštevala etnografije, ki je bila zahtevana v  
natečaja, saj bi morala biti izbrana tretje uvrščena ideja. 
Predsednik komisije je pojasnil, da je bilo izhodišče za izbiro ponudbe  predvsem odprtost v 
prostor. 
 
V nadaljevanju je župan  svetnikom predstavil idejno zasnovo športnega parka v Markovcih, 
ki se bo umestil v prostor  med osnovno šolo in poslovno stanovanjski objekt v Markovcih. 
V razpravi je eden izmed svetnikom poudaril, da župan kot dober gospodar v teh kriznih časih 
o takšnih projektih ne bi smel niti razmišljati, saj bi moralo biti na prvem mestu dokončanje 
kanalizacije, predvsem v Stojncih in Bukovcih, kjer so sekundari dokončani, a se ni kam 
priključiti. Župana pa je še opozoril, da je občanom potrebno povedati, da bo ureditev trga 
stala okrog miljon evrov. 
Na očitek se je župan ogorčen strinjal, da je res, da so krizni časi, v katerih bomo iz 
občinskega proračuna zagotovili tudi 340 tisoč evrov za nabavo gasilskih avtomobilov. Glede 
dokončanja kanalizacije je povedal, da je občina izgradnjo primarov prijavila na skupni 
projekt zaščita podtalnice dravskega in ptujskega polja in dokler ne dobimo ustreznega sklepa 
ne moremo začeti z gradnjo. Sekundarne vode pa smo zgradili, ker smo na razpisih prejeli 
nepovratna sredstva. 
Ivan Svržnjak je predlagal, da se najprej dokonča poslovni objekt, da šele takrat ko bomo 
vedeli, kam bo umeščen športni park načrtujmo ureditev trga. 
Občinski svet Občine Markovci je vzel sklep o  umestitvi fontane ter idejno zasnovo 
ureditve športnega parka Markovci na znanje. 
 
K točki 16: 
Z vabilom so prejemniki gradiva prejeli trende varnostnih pojavov na območju občine 
Markovci, ki jih je svetnikom predstavil Samo Turčin iz policijske postaje Ptuj. Svetnike je  
seznanil predvsem s statistični podatki na področju kriminalitete, javnega reda in miru ter 
prometne varnosti na območju občine ter poudaril, da je na področju prometne varnosti, kjer 
ugotavljajo upadanje števila prometnih nesreč glede na leto poprej, nekoliko pa se je povečalo 
število kaznivih dejanj. Občinski svet pa je seznanil, da so v preteklem obdobju uspeli razkriti 
združbo, ki se je ukvarjala s trgovanjem prepovedanih drog. 
Župan je zanimalo, kaj je policija storila glede na veliko uničevanje avtomobilskih pnevmatik. 
Predstavnik policijske postaje Ptuj je pojasnil, da se uničevanje pnevmatik pojavlja na 
celotnem ptujskem območju in je bilo dosedaj uničenih čez 300 pnevmatik. Ugotavljajo, da 
gre za večjo skupino povzročiteljev, ki pa je žal še niso uspeli odkriti. 
Po krajši razpravi je Občinski svet vzel trende varnostnih pojavov na območju Občine 
Markovci v letu 2011, ki jih je pripravila Policijska postaja Ptuj na znanje. 
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Ob koncu seje je župan svetnike, glede na to, da občinski svet ni sprejel pomembnejših 
sklepov na področju premoženjsko pravnih zadev vprašal, kdo bo še lahko v naši obrtni coni 
kupil parcelo in gradil. Poudaril pa je, da je vesel, da je bila na zborih občanov izrečena 
pohvala njegovemu vodenju in nekaterim svetnikom. 
 
Ker je bil dnevni red izčrpan, se je župan svetnikom zahvalil za sodelovanje in ob 19. uri sejo 
zaključil. 
 
    Zapisala                     Župan   
Nevenka TEŽAK        Milan Gabrovec, prof. 
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OBČINA MARKOVCI       
Občinski svet 
Markovci  43, 2281 MARKOVCI 
  02 788 88 80,   02 788 88 81 
e-naslov tajnistvo@markovci.si 
 
Številka:  032-0001/2010 
Datum:. 11. 10. 2012 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 
12. seje Občinskega sveta Občine Markovci, ki je bila v četrtek, 11. oktobra 2012, ob  17. uri 
v  sejni sobi Občine Markovci, Markovci 43, 2281 Markovci. 
 
Sejo Občinskega sveta Občine Markovci je na podlagi 22. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Občine Markovci sklical in vodil Milan Gabrovec, župan Občine Markovci. Uvodoma je 
pozdravil prisotno svetnico in svetnike občinskega sveta, predstavnike medijev ter občinske 
uprave. Ugotovil je, da je svet sklepčen, saj so  bili prisotni vsi svetniki občinskega sveta. Ker  
je na podlagi 31. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Markovci s tem bila podana 
sklepčnost, je občinski svet lahko nadaljeval sejo in na podlagi 46. člena Poslovnika 
Občinskega sveta Občine Markovci veljavno sprejemal odločitve.  
 
SEJI SVETA SO PRISOSTVOVALI ŠE NASLEDNJI VABLJENI: 
1. Mateja Letnik, predsednica Nadzornega odbora; 
2. Marinka BEZJAK KOLENKO, direktorica občinske uprave;  
3. Martin Ozmec, Štajerski tednik; 
4. Mojca Zemljarič, List iz Markovcev; 
5. Nevenka TEŽAK, zapisnikarica. 
 
DOLOČITEV DNEVNEGA REDA 
Z vabili za sklic seje so prejemniki gradiva prejeli predlog za 12 točk dnevnega reda, h 
katerim je bilo priloženo tudi gradivo, razen k točki 11, ki je bilo svetnikom predloženo 
naknadno.  Župan je v skladu s 33. členom poslovnika predlagal dopolnitev dnevnega reda 
pod točko 12 premoženjsko pravne zadeve in sicer s Predlog sklepa o brezplačni pridobitvi 
nepremičnine v k.o. Zabovci ter  za obravnavo podal naslednji  
 
PREDLOG DNEVNEGA REDA 

1. Potrditev predloga zapisnika 11. redne, 8.  in 9. izredne  ter 8. dopisne seje in poročilo 
o realizaciji sklepov 

2. Imenovanje elektorja za volitve državnega svetnika in predlog kandidata za državnega 
svetnika 

3. Pobude in vprašanja svetnikov 
4. Predlog Odloka o porabi koncesijske dajatve za trajnostno gospodarjenje z divjadjo na 

območju Občine Markovci 
5. Predlog Pravilnika o plačah občinskih funkcionarjev in nagradah članov delovnih teles 

občinskega sveta ter članov drugih občinskih organov ter o povračilih stroškov 
6. Predlog Pravilnika o sofinanciranju programov kulturnih dejavnosti v občini Markovci 
7. Predlog sklepa o subvenciji cene vrtca 
8. Predlog investicijskega programa za večnamenski center Sobetinci 
9. Poročilo o izvrševanju proračuna občine Markovci v prvem polletju 2012 
10. Predlog sklepa o izvedbi projekta Center za medgeneracijsko druženje 
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11. Predlog  sklepa o plačilu odškodnine v OC Novi Jork 
12. Premoženjsko pravne zadeve: 

a. Predlog sklepa o dopolnitvi letnega načrta pridobivanja in razpolaganja z 
nepremičnim premoženjem občine Markovci za leto 2012; 

b. Predlog sklepa za prodajo zemljišč v k.o. Prvenci; 
c. Predlog Sklepa za nakup zemljišč v k.o. Prvenci in za plačilo odškodnin; 
d. Predlog sklepa o odpovedi predkupni pravici 
e. Predlog sklepa o brezplačni pridobitvi nepremičnine v k.o. Zabovci. 

 
Svetnik Ivan Svržnjak je predlagal, da se dnevni red dopolni z dvema točkama in sicer, da 
občinski svet sprejme sklep,  o spremembi poslovnika občinskega sveta, da se podaljša rok za 
sklicevanje sej občinskega sveta iz 7 na 10 dni in sklep, da Nadzorni odbor prične z nadzorom 
pri gradnji vrtca. Predlagal je tudi spremembo obravnave točk dnevnega reda, tako da se točka 
11 Imenovanje elektorjev za volitve državnega svetnika in predlog kandidata za državnega 
svetnika obravnava kot prva oziroma druga, vse ostale pa se ustrezno preštevilčijo.  
Župan je menil da predlog za dopolnitev dnevnega reda spada med pobude in vprašanja, ter 
poudaril, da ne vidi razloga za spremembo vrstnega reda. Svetnike je opozoril, da kot svetniki 
lahko dajejo dopolnitve dnevnega reda, ne pa sprememb obravnave posameznih točk.  
Po razpravi o spremembi vrstnega reda in glasovanju  županov predlog dnevnega reda ni bil 
potrjen, izglasovan pa je bil svetniški predlog, za katerega je  glasovalo 7 svetnikov ZA, 3 
svetniki pa so glasovali PROTI. 
 
SKLEP 192/2012:  
Občinski svet je potrdil dnevni red za 11. sejo Občinskega sveta. 
 
K točki 1: 
Zapisniki 11. redne, 8. in 9. izredne ter 8. dopisne seje in poročilo o realizaciji sklepov so bili 
priloženi vabilu za sejo. 
Župan je dal predloge zapisnikov v razpravo, ker pa se nobeden od svetnikov ni prijavil k 
razpravi, je dal predloge zapisnikov v potrditev. Svetniki  s predlogom župana, da glasujejo o 
vseh zapisnikih niso soglašali, ampak so želeli razpravljati o vsebini vsakega zapisnika 
posebej. 
Župan je zato svetnike ponovno  pozval k razpravi. V razpravo se je vključil Marjan Meglič, 
ki je pojasnil, da svetniki želijo razpravljati o vsebini vsakega zapisnika posebej. V 
nadaljevanju je povedal, da je v zapisniku 9. seje veliko protislovij ter poudaril, da ne želi, da 
se v javnosti piše ali da župan govori, da so svetniki proti poslovno stanovanjskemu objektu,  
ampak želimo, da se  občinski denar troši  racionalno. Razjezilo ga je tudi, zakaj so svetniki 
na vprašanja, postavljena na 9. izredni seji dobili odgovore šele danes, tri ure pred sejo sveta 
in ne po treh dneh, kot je bilo obljubljeno na seji.  
Župan je pojasnil, da zaradi usklajevanj z izvajalcem del, svetniki odgovorov niso mogli 
dobiti prej.   
 Iz nadaljnje razprave je bilo razbrati, da svetniki niso imeli pripomb na vsebino zapisnika, 
razen na zadnji odstavek oz. županovo pojasnilo oz. izjavo na 9. izredni seji, da parcela 
487/13 ni predmet DIIP-a, ampak je v projektih MCK predvidena za ureditev okolice. 
Predlagali so, da se stavek pravilno zapiše in se glasi: Župan je ponovno poudaril, da je 
občina investitor le tistega dela, ki bi lahko ostal neurejen.  Parcela 487/13 je predmet DIIP-a 
predvidena za ureditev okolice. 
Drugih pripomb na vsebino zapisnikov ni bilo, zato je župan predloge zapisnikov dal na 
glasovanje in je bil soglasno sprejet naslednji  
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SKLEP številka 193/2012: 
Občinski svet občine Markovci je potrdil zapisnik 8. izredne seje Občinskega sveta, ki je 
bila, 10. julija 2012, v predloženem besedilu. 
 
Občinski svet Občine Markovci je potrdil zapisnik 9. izredne seje Občinskega sveta, ki 
je bila, 10. septembra 2012, z naslednjim popravkom oz. novim zapisom zadnjega 
odstavka oz. županovega pojasnila na 9. izredni seji, da parcela 487/13 ni predmet DIIP-
a, ampak je v projektih MCK predvidena za ureditev okolice. Župan je na tej seji 
popravil svojo izjavo in sicer, da je občina investitor le tistega dela, ki bi lahko ostal 
neurejen.  Parcela 487/13 je predmet DIIP-a predvidena za ureditev okolice. 
 
Občinski svet občine Markovci je potrdil zapisnik 12. seje Občinskega sveta, ki je bila 
11. oktobra 2012, v predloženem besedilu. 
 
Občinski svet Občine Markovci je vzel poročilo o realizaciji sklepov 8. in 9. izredne ter 
12. redne seje občinskega sveta na znanje. 
 
K točki 2: 
Predsednik Komisije za mandatna vprašanja volitve in imenovanje je uvodoma povedal, da je 
na podlagi določil Pravil  za izvolitev predstavnikov v volilno telo za volitve člana državnega 
sveta ter za določitev kandidata za člana državnega sveta (Ur. l. RS  št. 83/2002)  komisija 
prejela dva predloga za predstavnike elektorja v volilno telo za volitve predstavnikov lokalnih 
interesov v državni svet in en predlog za člana državnega sveta. 
Na podlagi prejetih predlogov je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
sestavila seznam predlaganih kandidatov za elektorja in ga poslala županu, ki ga je predložil 
občinskemu svetu. 
Za elektorje so bili predlagani naslednji kandidati: 

1. Milan GABROVEC roj. 5. 8. 1965 stanujoč Bukovci 146/a, Markovci – predlagatelj 
Občinski odbor LDS Markovci; 

2. Marjan Meglič, roj. 21. 11. 1967, stanujoč Prvenci 6/c pošta Markovci – predlagatelj 
Občinski odbor SDS Markovci. 

Za kandidata za člana državnega sveta je bil predlagan 
1. Roman Vnuk, roj. 13. 12. 1965, stanujoč Zabovci 60, pošta Markovci – predlagatelj 

Občinski odbor LDS Markovci. 
 

Predsedujoči je v skladu z 51. členom Poslovnika občinskega sveta imenoval tričlansko 
komisijo za vodenje glasovanja. Občinski svet je v skladu s poslovnikom občinskega sveta 
izvedel tajno glasovanje za elektorja in kandidata za člana državnega sveta. Postopek in izidi 
glasovanja za elektorja in kandidata za člana državnega sveta so razvidni iz zapisnika o izidu 
glasovanja za izvolitev kandidata za elektorja in državnega svetnika in so priloga zapisnika. 
Po končanem glasovanju je predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja podal  poročilo o izidu glasovanja za elektorja in člana Državnega sveta. Na 
podlagi izida glasovanja je komisija ugotovila, da je največ glasov za  elektorja v volilno telo 
za volitve člana državnega sveta prejel Marjan Meglič, za kandidata za člana državnega sveta 
pa je bil predlagan Roman Vnuk. 
 
Občinski svet je na podlagi 7. člena  Pravil za izvolitev predstavnikov v volilno telo za volitve 
člana državnega sveta ter za določitev kandidata za člana Državnega sveta (Ur. l. RS št. 
83/2002) in na podlagi izida glasovanja sprejel naslednji  
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SKLEP številka 194/2012: 
Občinski svet je  sklenil, da se za predstavnika – elektorja v volilno telo za volitve člana 
državnega sveta – predstavnika lokalnih interesov v VE-8 imenuje 
Marjan Meglič, roj. 21. 11. 1967, stanujoč Prvenci 6/c, pošta Markovci.  
 
Občinski svet za člana Državnega sveta – predstavnika lokalnih interesov iz Občine 
Markovci predlaga 
Vnuk Romana, roj. 13. 12. 1965,  stanujoč Zabovci 60, pošta Markovci. 
 
K točki 3: 

1. Konrad Janžekovič je župana pozval, da občinski svet seznani z aktivnostmi, ki jih  
   občina pelje v zvezi s sanacijo lagune. 

Župan je povedal, da se je že večkrat sestal s krivci oz. onesnaževalci tako imenovane 
lagune, vendar dogovora o sofinanciranju le te nismo dosegli. V skladu   z dogovorom 
na zadnjem sestanku so Dravske elektrarne naročile izdelavo študije za sanacijo 
lagune. Na podlagi pripravljenega poročila bo v kratkem ponovno sklical  krivce za 
nastalo situacijo in v kolikor se ne bomo mogli dogovoriti o sofinanciranju sanacije, 
bomo o zadevi obvestili javnost (medije) in podali kazenske ovadbe zoper neznane 
storilce. 

 
2. Franc Rožanc  je župana in občinski svet obvestil, da so lastniki zemljišč tako 

imenovane ceste ob gaju, od gasilskega doma proti Meznarič Francu postavili zapore, 
tako, da lastniki zemljišč ne morejo do svojih parcel. Predlagal je, da se poskušamo z 
lastniki zemljišč dogovoriti o modernizaciji odseka ceste in da v proračunu 
zagotovimo sredstva za modernizacijo tega dela cestišča. Predsednik Odbora za 
gospodarsko infrastrukturo Ivan Svržnjak je povedal, da je odbor razpravljal o 
problematiki in so zavzeli stališče, da župan skliče sestanek z lastniki  zemljišč ter se 
dogovori o odkupu  zemljišč za ureditev ceste. 
Župan je še pojasnil, da smo v proračunu že imeli zagotovljena sredstva za ureditev 
ceste, vendar zaradi nesoglasja enega lastnika le-te nismo mogli urediti. Ponovno bo 
sklical sestanek lastnikov in v proračunu tudi zagotovil sredstva za ureditev ceste. 

 
3. Franc Rožanc je še predlagal, da bi morda razmislili o ugašanju vsaj dela javne 

razsvetljave, kot je to bila praksa že v preteklosti.  
Župan je odgovoril, da bo proučil, kaj bi pomenilo  (finančno) ugašanje javne 
razsvetljave. 

 
4. Ivan Svržnjak je predlagal spremembo člena poslovnika, v delu, ki določa rok za  

sklicevanje sej občinskega sveta iz 7 na 10 dni.  
Župan je odgovoril, da  bo občinska uprava spremembo poslovnika pripravila. 

 
5. Predlagal je tudi, da Nadzorni odbor  pristopi k nadzoru nad delom na gradbišču  vrtca 

v času gradnje in kontrolira materiale, ki se vgrajujejo. Skrbi ga predvsem to, da je 
bila glede na veliko konkurenco cena investicije močno znižana, da se ne bi vgrajevali 
v ponudbi ponujeni materiali. Gradbeni odbor, ki je bil imenovan, od izvedbe 
postopka javnega naročila namreč ni bil več sklican, gradnja vrtca pa je že v zaključni 
fazi.  
Župan je pojasnil, da ima nadzorni odbor plan dela, ki ga sprejme občinski svet in v 
kolikor je v planu predviden nadzor le tega lahko opravi, vendar samo nadzor nad 
smotrnostjo porabe proračunskih sredstev. Glede gradbenega odbora,  je obrazložil, da 
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je odbor imenoval, če so se sestajali mu ni znano, hkrati je poudaril, da Zakon o 
graditvi objektov gradbenih odborov ne predvideva  .  

 
6. Igor Ambrož je opozoril na določilo 4. odstavka 35. člena Poslovnika občinskega 

sveta, ki razpravljalcu daje pravico do replike po razpravi vsakega drugega 
razpravljalca, a mu  župan kljub temu na prejšnji seji replike ni dovolil. 
Županu je tudi očital, zakaj  ne spoštuje 22. člena poslovnika, ki govori, da morajo biti 
seje sklicane najmanj 8-krat letno. 
Na vprašanje o sklicevanju sej občinskega sveta je župan pojasnil, da seje sklicuje po 
potrebi. 

 
7. Želel je tudi odgovor na vprašanje, postavljeno na prejšnji seji občinskega sveta, ali je 

občina Markovci soinvestitor rušenja objekta zadružnega doma v Markovcih. 
Župan je bil nad navedenim vprašanjem, ali je občina Markovci  bila soinvestitor 
rušenja zadružnega doma Markovci presenečen ter poudaril, da občina ni sofinancirala 
rušenja.  Pojasnil je, da je občina bila lastnica prostorov nad Mercatorjevo trgovino in 
ker si je investitor poslovno stanovanjskega objekta želel pridobiti gradbeno 
dokumentacijo, preden je postal lastnik celotnega objekta, je morala kot soinvestitor 
nastopati tudi občina Markovci, kar pa ne pomeni, da smo bili sofinancer rušenja 
objekta. 

 
8. Andrejka Mislovič je predlagala, da se v naselju  Borovci sočasno z investicijo  

Elektra, ki bo polagal elektriko v zemljo, uredi oz. razširi pločnik ter prestavijo 
kandelabri za semaforje za prehod za pešce, ki jih je DARS postavil na sredino 
pločnikov. 
Župan je pojasnil, da   z  Elektrom že potekajo razgovori, da se bo investicija izvajala 
sočasno. 

 
9. Povedala je tudi, da so jo klicali občani iz Prvencev in Strelcev, ki so dobili  iz 

carinskega urada Celje  izvršbe za plačilo komunalnega prispevka, kljub temu, da so 
nekateri obveznosti poravnali že v lanskem letu. 
Direktorica je pojasnila, da so bile neplačane obveznosti  dane v izvršbo že pred enim 
letom, in da se je medtem  menjal izvršitelj, to je Carinska uprava Celje. Mi smo 
plačila javljali sproti, v kolikor pa bi pri katerem koli dolžniku prišlo do dvojnega 
plačila, bomo sredstva takoj vrnili na račun dolžnika. 

 
10. Milan Majer kot poveljnik PGD Bukovci je župana vprašal, ali ni našel  časa, da bi na 

občini sprejel pionirke iz  PGD Bukovci, ki so poleti na državnem gasilskem 
tekmovanje postale državne prvakinje in pionirje, ki so dosegli prvo mesto. 
Župan  je povedal, da načrtuje v teh dneh kar nekaj sprejemov, med drugim tudi 
sprejem pionirk in pionirjev iz PGD Bukovci. 

 
11. Svetnik Ivan Svržnjak je postavil vprašanje, zakaj so stranki v Zabovcih bili izstavljeni 

dve odločbi za odmero komunalnega prispevka za priključitev na kanalizacijsko 
omrežje, saj ima le en priključek. Ker je obveznosti poravnala le po eni odločbi, ji je 
sedaj carinska uprava poslala izvršbo za plačilo neporavnanih obveznosti. Izvršbo za 
plačilo komunalnega prispevka pa je dobil  Janez Golob iz Markovcev, ki dosedaj še 
ni imel možnosti priključitve na kanalizacijo. 
Svetovalec za investicije Branko Zorko je pojasnil, da se je Janez Golob iz Markovcev 
šele pred nekaj meseci oglasil na občinski upravi in povedal, da nima možnosti 
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priključitve, zato smo mu v času gradnje poslovno stanovanjskega objekta omogočili 
možnost za priključitev na kanalizacijo. Za stranko v Zabovcih ni vedel odgovora, saj 
v času gradnje kanalizacije v Zabovcih, ni bil zaposlen na občini. 
 

12. Andrejka Mislovič je postavila vprašanje  zakaj je  občina plačala prestavitev trafo 
postaje in zakaj prestavitve  ni sofinanciral lastnik poslovno stanovanjskega objekta, 
saj je prejšnja zadostovala potrebam vrtca.  
Župan je pojasnil, da trafo postaja ni bila prestavljena zaradi poslovno stanovanjskega 
objekta, ampak predvsem zaradi potreb vrtca, zato je sofinancer prestavitve trafo 
postaje občina Markovci. 

 
13. Marjan Meglič je postavil vprašanje, kakšno odškodnino je Občina Markovci dobila 

od Kmetijske zadruge za zgornji del prostorov zadružnega doma, ki so bili v lasti 
občine? Želel je  pojasnilo, na podlagi katerega dokumenta oz. soglasja so bila na 
javni poti pri poslovno stanovanjskem objektu Markovci zarisana parkirišča? Kako je 
lahko občina pridobila gradbeno dovoljenje za  rušenje športnega objekta Markovci, ki 
ni v naši lasti? Zanima ga celotna dokumentacija za izvedbo postopka javnega naročila 
za ureditev okolice poslovno stanovanjskega objekta,  zato je predlagal, da se seja 
prekine in se nam dostavi celotna dokumentacija s finančno realizacijo. 
Župan je ugotavljal, da posamezni svetniki ne zaupajo v delo župana in občinske 
uprave. Vseh odgovorov na postavljena vprašanja ne more dati, lahko pa jih dobijo v 
doglednem času. Poudaril je, da v kolikor svetniki želijo  dobiti jasno sliko o višini 
stroškov za urejanje okolice poslovno stanovanjskega objekta, jo lahko pridejo 
pogledat v času uradnih ur na občinsko upravo, saj seje občinskega sveta niso 
namenjene pregledu dokumentacije. Prav tako pa dokumentacijo lahko pregleda tudi 
Nadzorni odbor. 
Svetnik Franc Ferčič je poudaril, da je za transparentnost poslovanja in predlagal, da 
nadzorni odbor pregleda vso dokumentacijo ter pripravi pisno obrazložitev o vseh 
najasnostih v zvezi z menjavami parcel in stroški ureditve okolice poslovno 
stanovanjskega objekta. 
V razpravo se je vključil še Ivan Svržnjak, ki je menil, da je pri poslovno 
stanovanjskem objektu za normalno poslovanje  lastnikov poslovnih prostorov 
premalo parkirišč. Poudaril je, da je župan na prejšnji »znameniti« izredni seji 
občinskega sveta govoril o vrednosti investicij med 10 in 20 tisoč evri, sedaj je ta 
strošek okrog 50 tisoč evrov ter mu  očital, da se je ureditev okolice delala preveč 
površno. 
Župan je poudaril, da je občina v tej investiciji delala v duhu dobrega gospodarja. Z 
lastnikom poslovno stanovanjskega objekta si je stroške delila in sicer za ureditev 
dovoznih poti mimo stanovanjskega bloka proti šoli in dovozne poti do stanovanjske 
hiše Janeza Goloba v razmerju 50 : 50. V celoti smo pokrili stroške ureditve 
odvodnjavanja meteornih vod na javnih površinah, vse ostale stroške pa nosi investitor 
poslovno stanovanjskega objekta. 
Svetnik Marjan Meglič z odgovori še vedno ni bil zadovoljen, zato  je predlagal, da 
župan  prekine sejo občinskega sveta in  jim  predloži na vpogled dokumentacijo v 
zvezi z ureditvijo okolice poslovno stanovanjskega objekta. Ker župan predloga za 
prekinitev seje ni dal na glasovanje, je 5 svetnikov opozicijskih strank  Marjan Meglič, 
Milan Majer, Ivan Svržnjak, Andrejka Mislovič in  Igor Ambrož sejo občinskega sveta 
zapustilo. Ker je bil občinski svet  še naprej sklepčen, je župan želel sejo nadaljevati, 
saj je ostalo za odločanje kar nekaj točk. Nato je sejo  zapustil še svetnik Marko 
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Lepoša, ki je pojasnil, da se mu ne zdi prav, da bi o tako pomembnih zadevah kot so še 
ostale na dnevnem redu, odločala le polovica svetnikov. 

 
Župan se je glede na to, ker seja občinskega sveta ni bila več sklepčna, svetnikom zahvalil za 
sodelovanje ter ob 19. uri sejo zaključil, zahvalil pa se je tudi gledalcem pred TV ekrani, da so 
spremljali današnjo »burlesko«. 
 
 
Nadaljevanje 12. seje občinskega sveta je bilo v ponedeljek, 22. oktobra 2012, ob 18. uri. 
Nadaljevanja seje občinskega sveta so se udeležili vsi svetniki občinskega sveta, 
predsednica nadzornega odbora Mateja Letnik, predstavniki občinske uprave Marinka 
Bezjak Kolenko, Branko Zorko in Nevenka Težak ter predstavnik medijev Martin 
Ozmec. 
Župan je  uvodoma pozdravil prisotne svetnike in svetnico in predlagal, da občinski svet 
začne z obravnavo 4. točke dnevnega reda. 
 
K točki 4: 
Z vabilom so prejemniki gradiva prejeli predlog Odloka o porabi koncesijske dajatve za 
trajnostno gospodarjenje z divjadjo na območju občine Markovci. Odlok sta obravnavala 
Odbor za okolje in prostor in Odbor za infrastrukturo. Dodatno obrazložitev je podal  
predsednik odbora za infrastrukturo Ivan Svržnjak.  
Svetniki na vsebino odloka niso imeli pripomb oz. spreminjevalnih predlogov, zato je župan 
po krajši razpravi v skladu  s 87. členom Poslovnika občinskega sveta predlagal, da občinski 
svet sprejme odlok po skrajšanem postopku. 
Svetniki predlogu niso nasprotovali  in so soglasno sprejeli naslednji 
 
SKLEP številka 195/2012: 
Občinski svet Občine Markovci  je na podlagi šestega odstavka 29. člena Zakona o 
divjadi in lovstvu (Uradni list RS, št. 16/04, 120/06-Odl.US in 17/08) in v skladu s 16. 
členom Statuta Občine Markovci (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 15/06 in 26/09) 
sprejel ODLOK o porabi koncesijske dajatve za trajnostno gospodarjenje z divjadjo na 
območju Občine Markovci. 
Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin in začne veljati naslednji dan po 
objavi. 

 
K točki 5: 
Z vabilom so prejemniki gradiva prejeli predlog Pravilnika o plačah občinskih funkcionarjev 
in nagradah članov delovnih teles občinskega sveta ter članov drugih občinskih organov ter o 
povračilih stroškov. 
O pravilniku sta razpravljala Odbor za javne finance in Komisija za mandatna vprašanja 
volitve in imenovanja. Dodatno obrazložitev k predlogu pravilnika sta podala predsednika 
odborov Franc Ferčič in Slavko Rožmarin, ki sta povedala da je sprememba pravilnika 
posledica določil Zakona o uravnoteženju javnih financ, ki zmanjšuje nagrade in plače 
funkcionarjev. 
Svetniki predlogu sprememb pravilnika niso nasprotovali in so soglasno sprejeli naslednji 
 
SKLEP številka 196/2012: 
Na podlagi 34.a člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni list RS, št. 94/07-UPB2, 
76/08, 79/09, 51/10 in 40/12-ZUJF) in 16. člena Statuta Občine Markovci (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 15/06 in 26/09) je Občinski svet Občine Markovci sprejel 
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PRAVILNIK  o plačah občinskih funkcionarjev in nagradah članov delovnih teles 
občinskega sveta ter članov drugih občinskih organov ter o povračilih stroškov. 
Pravilnik se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin in začne veljati naslednji dan po 
objavi. 
 
K točki 6: 
Z vabilom so prejemniki gradiva prejeli predlog pravilnika o sofinanciranju programov 
kulturnih dejavnosti v občini Markovci. 
Dodatno obrazložitev k predlogu odloka je podal predsednik Odbora za negospodarske 
dejavnosti Franc Rožanc, ki je povedal, da je odbor razpravljal o predlogu pravilnika in 
občinskemu svetu predlaga, da ga sprejme. Svetniki vsebini pravilnika niso nasprotovali in so 
soglasno sprejeli naslednji 
 
SKLEP številka 197/2012: 
Občinski svet je na podlagi 16. člena Statuta Občine Markovci (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 15/06 in 26/09) in v skladu z 8. in 9. členom Zakona o uresničevanju 
javnega interesa na področju kulture (Uradni list RS, št. 77/07-UPB1, 65/07-Odl. US, 
56/08, 4/10, 20/11 in 100/11-Odl. US) sprejel  PRAVILNIK  o sofinanciranju programov 
kulturnih dejavnosti v Občini Markovci. 
Pravilnik se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin in začne veljati naslednji dan po 
objavi. 
 
K točki 7: 
Vabilu je bil priložen tudi predlog sklepa o subvenciji cene vrtca. Dodatno krajšo obrazložitev 
k predlogu sklepa je podal predsednik Odbora za negospodarske dejavnosti Franc Rožanc in 
predsednik Odbora za javne finance Franc Ferčič, ki sta povedala, da sta odbora razpravljala o 
predlogu sklepa in občinskemu svetu predlagata, da ga potrdi v predloženi vsebini. 
Svetniki predlogu sklepa niso nasprotovali in so soglasno sprejeli naslednji 
 
SKLEP številka 198/2012: 
Občinski svet Občine Markovci je na podlagi 16. člena Statuta Občine Markovci 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 15/06 in 26/09) sklenil, da se 

I 
Mladim dvo-starševskim družinam, ki vložijo na pristojni CSD vlogo za znižano plačilo 
vrtca, se plačilo vrtca dodatno zniža za en plačilni razred, če ima družina skupaj 
mesečni obrok stanovanjskega kredita najmanj v višini 300 EUR. 
V primeru eno-starševske družine se plačilo vrtca dodatno zniža za en plačilni razred, če 
ima družina mesečni obrok stanovanjskega kredita najmanj v višini 200 EUR. 

II. 
Plačilo vrtca se dodatno zniža za en plačilni razred tudi v primeru elementarne nesreče, 
ki jo je družina utrpela v zadnjem letu do dneva vložitve vloge za znižano plačilo vrtca 
in v primeru težje bolezni v družini. 

III. 
Pojem družine po tem sklepu se nanaša le na člane ožje družine in sicer na starše, tj. na 
očeta in mamo oz. zunajzakonskega partnerja, ki živijo v skupnem gospodinjstvu in na 
otroke oziroma posvojence. 

IV. 
Ta sklep začne veljati z dnem sprejema. 
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K točki 8: 
Vabilu je bil priložen predlog investicijskega programa za večnamenski center Sobetinci. O 
investicijskem programu sta razpravljala Odbor za infrastrukturo in Odbor za okolje in 
prostor. Dodatno obrazložitev je podal predsednik Odbora za infrastrukturo Ivan Svržnjak, ki 
je povedal, da sta odbora razpravljala o predlogu investicijskega programa  in občinskemu 
svetu predlagata, da ga potrdi. 
 
V krajši razpravi, ki se je razvila, je svetnik Marjan Meglič ugotavljal, da je  strošek 
investicije relativno visok, hkrati je tudi občinski svet seznanil,  da se Sobetinčani ne strinjajo 
s predvideno lokacijo, saj bi objekt lahko zgradili na lokaciji gasilskega doma. 
 
Direktorica je pojasnila, da se občina s projektom prijavlja na javni razpis za prednostno 
usmeritev »Regionalni razvojni programi« za obdobje 2007-2013 razvojne prioritete razvoj 
regij, kjer je pogoj za prijavo, da   vrednost investicije ne sme biti nižja od 600.000,00 €. 
Projektantska ocena investicije je res 650.000,00 €, točno višino investicije pa bodo prinesle 
ponudbe.  
 
Po razpravi je župan dal predlog investicijskega programa na glasovanje in je bil soglasno 
sprejet naslednji 
 
SKLEP številka 199/2012: 
Občinski svet občine Markovci je potrdil investicijski program za večnamenski center 
Sobetinci, ki ga je v avgustu 2012 pripravilo podjetje MPROJEKTI, Matej Rogač, s.p. s 
sedežem Sobetinci 16, 2281 Markovci. 
 
K točki 9: 
Vabilu je bilo priloženo tudi poročilo o izvrševanju proračuna občine Markovci v prvem 
polletju 2012. Dodatno krajšo obrazložitev k poročilu je  podal predsednik odbora za javne 
finance, ki je povedal, da je župan v skladu z določili 63. člena Zakona o javnih financah  v 
mesecu juliju svetnikom  poslal poročilo o realizacij za prvo polletje in tako občinski svet 
obvestil o polletni realizaciji.    
Občinski svet Občine Markovci je vzel poročilo o izvrševanju proračuna Občine 
Markovci v prvem polletju 2012 na znanje. 
 
K točki 10: 
Vabilu je bil priložen predlog sklepa o izvedbi projekta Center za medgeneracijsko druženje 
Stojnci z obrazložitvijo. O predlogu sklepa je  razpravljal Odbor za javne finance in Odbor za 
infrastrukturo. 
Dodatno obrazložitev je podal Franc Ferčič, ki je povedal, da ima občina Markovci v 
proračunu za leto 2012 zagotovljenih 132.284,60 € za izgradnjo Centra za medgeneracijsko 
druženje v Stojncih. S projektom smo se prijavili na državni razpis, kjer pa nismo bili uspešni, 
zato odbor občinskemu svetu predlaga, da se projekt izvede z lastnimi sredstvi. 
 
V krajši razpravi, ki se je razvila, sta svetnika Ivan Svržnjak in Milan Majar predlagala, da v 
kolikor se bo s proračunskimi sredstvi izvajala gradnja medgeneracijskega centra v Stojncih, 
se  v proračunu za naslednje leto zagotovijo tudi sredstva za izgradnjo kolesarske steze v 
Bukovcih, ki prav tako ni bila uspešna pri prijavi na razpis. Predlagali so, da se sklep dopolni, 
da se v naslednjem letu v proračunu zagotovijo sredstva za nadaljevanje gradnje kolesarske 
steze v Bukovcih. 
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Po razpravi je bil soglasno sprejet naslednji 
 
SKLEP številka 200/2012: 
Občinski svet Občine Markovci je na podlagi 16. člena Statuta Občine Markovci 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 15/06 in 26/09) sklenil:  

1. Projekt Center za medgeneracijsko druženje Stojnci se izvede s proračunskimi 
sredstvi Občine Markovci, ki so zagotovljena na proračunski postavki 1602307 
Center za medgeneracijsko druženje Stojnci. 

 
2. V proračunu občine Markovci za leto 2013, se na proračunski postavki 1302232 

Kolesarska steza Bukovci zagotovijo sredstva za izgradnjo kolesarske steze – vsaj 
za del projekta. 

 
K točki 11: 
Vabilu je bil priložen predlog sklepa o plačilu odškodnine v OC Novi Jork z obrazložitvijo. 
Dodatno obrazložitev k predlogu sklepa so podali predsednik odbora za javne finance Franc 
Ferčič in Odbora za gospodarsko infrastrukturo Ivan Svržnjak ter župan in direktorica. Župan 
in direktorica sta v skladu s sklepom Odbora za javne finance pojasnila, da je podjetje DS 
Galun servis, d.o.o. iz Ptuja v postopku zbiranja ponudb kupilo parcelo v obrtni coni Novi 
Jork. Ker  so kupci parcele zaradi 10-metrskega varovalnega pasu gozda oškodovani na 
severni in vzhodni strani parcele (ostali lastniki so oškodovani le na severni strani parcel),  ne 
morejo v prostor umestiti predvidenega objekta, ampak morajo, v kolikor želijo objekt graditi 
v predvideni velikosti, kupiti še sosednjo parcelo. Glede na navedeno župan predlaga, da se 
lastniku prizna na račun oškodovanja na vzhodni strani parcele št. 289/8 odškodnina v višini 
15.000,00 €. 
Po krajši razpravi je bil soglasno sprejet naslednji 
 
SKLEP številka 201/2012: 
Občinski svet je na podlagi 16. člena Statuta Občine Markovci (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 15/06 in 26/09) sklenil, da Občina Markovci prizna kupcu 
nepremičnine parc. št. 289/9, k.o. (416) Nova vas pri Markovcih, gozd v izmeri 2000 m2, 
tj. DS GALUN SERVIS d.o.o., Trstenjakova ulica 5, 2250 Ptuj, na račun neuporabnega 
vzhodnega dela parcele 289/8, k.o. (416) Nova vas pri Markovcih, po katerem poteka 10-
metrski varovalni pas gozda, odškodnino v višini 15.000,00 EUR. Odškodnina se ne 
prizna za severni del parcele, po katerem poteka 10-metrski varovalni pas gozda. 
 
Občina Markovci ne prizna odškodnine na severnem delu parcel v obrtni coni, ker 
lastniki le-teh 10-metrski varovalni pas gozda na severnem delu parcele uporabljajo kot 
dvorišča. 
 
K točki 13: 
Skupaj z gradivom so svetniki prejeli naslednje predloge sklepov 

a) Predlog sklepa o dopolnitvi letnega načrta pridobivanja in razpolaganja z 
nepremičnim premoženjem občine Markovci za leto 2012; 

b) Predlog sklepa za prodajo zemljišč v k.o. Prvenci; 
c) Predlog Sklepa za nakup zemljišč v k.o. Prvenci in za plačilo odškodnin; 
d) Predlog sklepa o odpovedi predkupni pravici 
e) Predlog sklepa o brezplačni pridobitvi nepremičnine 

 
 

 10 



A) 
Župan je uvodoma povedal, da mora občinski svet v skladu z veljavno zakonodajo na 
področju   ravnanja s stvarnim premoženjem pred vsakim pridobivanjem in razpolaganjem ter 
najemanjem premičnega oz. nepremičnega premoženja sprejeti sklep  o dopolnitvi letnega 
načrta pridobivanja z nepremičnim premoženjem. Dodatno obrazložitev k posameznim 
sklepom je podal še predsednik Odbora za javne finance, ki je povedal, da je odbor razpravljal 
o premoženjsko pravnih zadevah in občinskemu svetu predlaga, da jih sprejme v predloženi 
obliki. 
Svetniki predlogom sklepov niso  nasprotovali in so  soglasno potrdili naslednje  
 
SKLEPE številka 202/2012: 
Občinski svet Občine Markovci je na podlagi 11. člena Zakona o stvarnem premoženju države 
in samoupravnih lokalnih skupnosti (Uradni list RS, št. 86/10 in 57/12) in 16. člena Statuta 
Občine Markovci (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 15/06 in 26/09)  sprejel   S  K  L  E  P  o 
dopolnitvi letnega načrta pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine 
Markovci za leto 2012 
Letni načrt pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Markovci za leto 2012 
se dopolni, in sicer: 

I. PRIDOBIVANJE NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA: 
 
Zap.št.   
 
          

Okvirna lokacija Okvirna velikost Predvidena 
sredstva 

 
Vrsta nepremičnine: 

1. zemljišče Nepremičnine parc. št. 54/3, cesta 
v izmeri 141 m2, 39/2, cesta v 
izmeri 78 m2, 40/8, cesta v izmeri 
28 m2 in 66/8, cesta v izmeri 309, 
vse k.o. (404) Prvenci 

Skupaj 556 m2 10 EUR/m² 

2. pot oz. 
cesta  

parc. št. 1119/1, k.o. (418) Zabovci 
in parc. št. 837/9, k.o. (417) 
Markovci  

5.903 m² in 
4.991 m² oz.  
Skupaj 10.894 m²   

brezplačen prenos 
– parceli 
predstavljata cesto 

 
b) 
SKLEP številka 203/2012: 
Občinski svet je na podlagi tretjega odstavka 14. člena Zakona o stvarnem premoženju 
države in samoupravnih lokalnih skupnosti (Uradni list RS, št. 86/10) in 16. člena 
Statuta Občine Markovci (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 15/06 in 26/09) sklenil, da 

1. Občina Markovci proda nepremičnine na vzhodni strani občinske ceste JP 
832900 dosedanjim uporabnikom le-teh in sicer parc. št. 241/34 v izmeri 74 m2 
Arnuš Francu,  parc. št. 241/12 v izmeri 310 m2 Strelec Zvonku, parc. št. 241/32 v 
izmeri 19 m2 Greifoner Mariji, parc. št. 241/31 v izmeri 231 m2 Majcen Janezu, 
vse k.o. (404) Prvenci in del nepremičnin na zahodni strani občinske ceste JP 
832900 in sicer zahodni del parc. št. 241/29 Slana Mirku in parc. št. 241/28 
Zelenik Francu, po uradno ocenjeni vrednosti, ki znaša 10,00 EUR za m2 
zemljišča, k čemur se prišteje še 20 % DDV, na podlagi metode neposredne 
pogodbe. 
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2. Kupci plačajo kupnino v največ šestih (6) zaporednih mesečnih obrokih, pri 
čemer posamični mesečni obrok ne more biti nižji od 30,00 EUR. 

 
3. Zemljiškoknjižno dovolilo se kupcem izda po celotnem plačilu kupnine. 

 
c) 
SKLEP številka 204/2012: 
Občinski svet je na podlagi tretjega odstavka 14. člena Zakona o stvarnem premoženju 
države in samoupravnih lokalnih skupnosti (Uradni list RS, št. 86/10) in 16. člena 
Statuta Občine Markovci (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 15/06 in 26/09) sklenil da 

I. 
Občina Markovci kupi nepremičnine ob občinski cesti JP 832900, po katerih poteka 
cesta tudi v naravi in sicer parc. št. 54/3, cesta v izmeri 141 m2 (last Branka Visenjak, 
Jerice Golob in Zdenke Zver, vsak do 1/3), parc. št. 39/2, cesta v izmeri 78 m2 (last 
Janeza Strelec), parc. št. 40/8, cesta v izmeri 28 m2 (last Terezije in Franca Zemljarič, 
vsak do ½) in parc. št. 66/8, cesta v izmeri 309 m2 (last Dušana Strelec), vse k.o. (404) 
Prvenci in sicer po orientacijski vrednosti, ki znaša 10,00 EUR/m2. 
Občina bo plačala kupnino 30-ti dan od notarske overitve kupoprodajne pogodbe na 
TRR račun prodajalcev.  

II. 
Lastnikom nepremičnin v k.o. (404) Prvenci (43/4, 40/11, 40/9, 56, 55/1, 61/2, 58, 66/3 in 
66/2), pri katerih je bila opravljena zgolj izravnava meje in je prišlo do zmanjšanja 
površine njihovih parcel na račun povečanja površine občinske ceste JP 832900, se plača 
odškodnina v enaki višini, kot izhaja iz točke I. tega sklepa in sicer na podlagi sklenjenih 
sporazumov z lastniki nepremičnin. 
Občina bo plačala odškodnino 30-ti dan od sklenitve sporazuma na TRR lastnikov 
nepremičnin. 
 
 d) 
SKLEP številka 205/2012: 
Občinski svet je na podlagi 16. člena Statuta Občine Markovci (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 15/06 in 26/09) sklenil da se Občina Markovci  odpove predkupni 
pravici na nepremičninah parc. št. 258/28, pašnik v izmeri 1421 m², parc. št. 258/34, 
pašnik v izmeri 308 m² in gozd v izmeri 1115 m² ter parc. št. 258/35, pašnik v izmeri 79 
m² in gozd v izmeri 158 m², vse k.o. (416) Nova vas pri Markovcih, ki je vpisana v 
zemljiško knjigo na podlagi notarskega zapisa Kupoprodajne pogodbe in hkrati 
sporazuma o zavarovanju denarne terjatve, opr. št. SV 61/05, z dne 26.1.2005. 
 
Nepremičnini parc. št. 258/28 (do celote – 1/1) in ½ do celote parc. št. 258/35, obe k.o. 
Nova vas pri Markovcih, se prodata za skupno vrednost 30.000 EUR (vključno z DDV); 
parc. št. 258/34 (do celote – 1/1) in druga ½ do celote parc. št. 258/35, obe k.o. Nova vas 
pri Markovcih, pa za vrednost 20 EUR/m² (brez vključenega DDV). 
 
e) 
SKLEP številka 206/2012: 
Občinski svet Občine Markovci je na podlagi Zakona o stvarnem premoženju države in 
samoupravnih lokalnih skupnosti (Uradni list RS, št. 86/10 in 75/12) in tretjega odstavka 
95. člena Statuta Občine Markovci (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 15/06 in 26/09) 
sklenil, da Občina Markovci pridobi nepremičnini parc. št. 1119/1, k.o. (418) Zabovci, 
pot v izmeri 5.903 m² in parc. št. 837/9, k.o. (417) Markovci, pot v izmeri 4.991 m², ki sta 
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v lasti Dravskih elektrarn Maribor d.o.o. (DEM d.o.o.), matična številka: 5044286, 
Obrežna ulica 170, 2000 Maribor in sicer brezplačno. 
 
Ker je bil dnevni red izčrpan, se je župan svetnikom zahvalil za sodelovanje in ob 19. uri sejo 
zaključil. 
 
 
    Zapisala                     Župan   
Nevenka TEŽAK        Milan Gabrovec, prof. 
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